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L'ALCALDE DELS 80 
Ara fa 10 anys, prenia posessió en els durs 

temps de la transició, un nou alcalde que substi-
tuía el dimitit Manel Monfort. Josep Vicente va ser 
ais ulls de tothom l'alcalde-poeta que es feia càr-
rec de l'Ajuntament de Sant Feliu. Amb 10 anys al 
front de la gestió municipal aquest poeta deixa 
l'alcaldia havent transformat la realitat de Sant Fe-
liu. I és que les coses en deu anys han canviat 
molt. Eli mateix reconeix que quan formava part 
del primer consistori, el grup socialista es conside-
rava amb més legitimitat per governar l'ajuntament 
que els altres grups que no havien lluitat contra el 
franquisme. Varen oferir ai ciutadà que entrés amb 

ells a l'ajuntament, tal com resava el missatge electoral socialista, i han acabat 
gestionant un ajuntament amb totes les de la llei. Una llei que a vegades es 
posava en contra de les seves aspiracions i no els permetia crear la ciutat ideal. 
Així la gestió s'ha anat desidealitzant per fer-se una gestió més concreta i també 
més propera a la idea de ciutat a què aspiren els altres grups polítics. 

En aquests deu anys, Josep Vicente com a alcalde, ha hagut de passar mo-
ments molt difícils, ja sigui per atacs dels seus propis regidors que fa sis anys 
varen estar a punt de fer-lo dimitir amb el famós pacte de l'Onyar, o per la dura 
oposició que ha rebut en aquesta legislatura per part de CiU. Han estat deu 
anys de rebre trucades a altes hores de la nit per escoltar la queixa d'un ciutadà 
que considera que la música de la festa major està massa alta o d'haver-se de 
sentir dir feixista per un gmp de policies municipals que es barallen amb el seu 
superior. 

Ha canviat la ciutat, ha estat l'alcalde dels 80 que ara es reincorpora a la vida 
ciutadana donant classes i escrivint, i que ha deixat l'ajuntament en mans d'un 
grup de regidors joves que no han fet escarafalls davant la seva dimissió. No 
deixarà de participar en la vida ciutadana perqué ha fet bona part d'aquesta 
ciutat. Serà recordat com a bo i dolent, però serà recordat. 

En aquesta edició us oferim una entrevista en la que Josep Vicente explica 
amb quina idea ha governat la ciutat, parla de la seva dimissió i la seva nova 
activitat i tracta els temes més recents de la seva gestió política. 

També publiquem en aquest número una àmplia entrevista amb l'alcalde de 
Sta. Cristina Enric Rosselló, treball que marca la normalització de la informació 
cristinenca amb la incorporació de nous redactors de la població. 
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JOSEP VICENTE, 
1 0 ANYS D'ALCALDE 

Josep Vicente va deixar l'alcaldia pocs dies abans del 2 
d'octubre del 1990, quan s'haurien complert deu anys de la 
seva gestió com a màxima autoritat a l'Ajuntament de Sant 
Feliu. Vicente, es dedica actualment a escriure, reflexionar i 
donar classes gratuïtes de català al Casal de Tueda de Dalt, 
que ell mateix va inaugurar fa uns mesos. Diu que no està 
cansat i que vol intervenir en la vida ciutadana des d'un altre 
lloc. A l'entrevista exclusiva que ha concedit a EL CARRILET 
reflexiona sobre els motius personals que el van decidir a 
deixar l'alcaldia, sobre la «manera fraudulenta» com la 
Generalitat ha portat el tema del port, sobre el model turístic 
de la ciutat i sobre la seva idea general sobre la política i la 
gestió del territori. 

- N o és gens normal, i menys en 
els temps que vivim, que un alcal-
de que porta deu anys en el càr-
rec, l'abandoni en un moment on 
la gestió municipal estava passant 
uns moments dolços en compara-
ció amb les batalles dialèctiques 
que es donaven a l'Ajuntament en 
el principi de la legislatura. Per 
què has deixat l'alcaldia, i per què 
l'has deixat en aquest moment? 

-Mira: aquí jo vaig fer una propos-
ta fa temps que va ser una decisió 
quan el grup va estar-hi unànima-
ment d'acord sense fisures, i així ha 
estat dut a terme. Sense que m'hagi 
posat a llegir coses que s'han escrit 
i dit, perquè només n'he llegides al-
gunes, llevat d'un parell de coses, 
tot m'ha semblat manifestació inte-
ressada de tots costats. Jo no posa-
ré pas mesquineses en un gest, bà-
sicament meu, que tenia i té la vo-
luntat de ser diem-ne "elegant". És 
cert el que diu Espriu que el mirall 
de la veritat va trencar-se en mil bo-
cins i que cada un d'ells, tots, reflec-
teixen una part de la veritat, i que 
per tant pot haver-hi veritats contra-
dictòries i coincidents, però no pas 
menys veritats. També podria haver-
se dit que vaig renunciar com a pro-
testa per l'ambigüitat aturada per 
part de la Generalitat, del tema Mo-
nestir, cosa que és tant d'absoluta 
importància per la Ciutat, i més enllà 
d'ella, o també que la protesta era 
deguda al "rocambolisme" amb què, 
també per part de Barcelona, es 
porta el tema del port. Tot són veri-
tats existents però no detemninants. 
El que queda de cert (i potser hem 
d'acontentar-nos amb el que és cert 
i no el que és ver), és que hi ha un 
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mateix equip de govern, amb un al-
tre alcalde i que l'objectiu real de 
tota alcaldia és dissoldre, d'alguna 
manera, el record de la que la prece-
dí, malgrat que pugui existir i en tin-
dria, jo en aquest cas, un cert lògic 
desig, prosseguir en alguna de les 
sensibilitats anteriors. De totes ma-
neres, jo espero que aquesta resta 
de mandat socialista i el que confio 
que el seguirà no es plantegés de fer 
les mateixes formulacions que faria 
la dreta. Llavors tots estaríem massa 
contents: un govern jove, autodefinit 
de progrés, fent la feina de la dreta... 

-Quina és la teva situació per-
sonal en aquests moments? 

-Mira, tinc seixanta-set anys i ha 
estat hora de fer-se una composició 
de lloc. Són moments importants de 
la vida en què un ha de plantejar-se 
d'on ve, on és i cap on s'estima més 
anar, dins el que pugui. Entre els 
pocs diaris dels més normals que he 
vist, un deia que jo havia dit que «es-
tava cansat», i això no és cert, gens 
cert, ans el contrari, i tampoc no ho 
és allò que algú va dir, abans de la 
renúncia, que «jo era d'aquells que 
volen morir essent alcalde». Per en-
tre la negació del que aquestes dues 
afirmacions alienes i ignorants, pre-
tenen, passa el meu "gest", que la 
prompta acceptació de la resta de 
l ' ^u ip de govern va ser fàcil imme-
diatament. 

t'Espero que aquesta resta de 
mandat socialista no es plan-
tegi de fer les mateixes for-
mulacions que faria la dreta». 

Ara em trobo en la situació tan re-
petida però inèdita en mi de ser un 
retirat. Però el cas és, com tan so-
vint es dóna, que el "fet 65" que 
amortitza laboralment, no amortitza 
físicament ni intel·lectualment, i lla-
vors es presenta, pot presentar-se, 
el problema de la inactivitat, de la di-
ferència de "velocitat", de "tempera-
tura" entre el "dia abans" i el "dia 
després". Les idees, les il·lusions i 
no totes les realitats no se m'han es-
troncat com si hagués tancat una ai-
xeta, i és això el que em cal recons-
truir, estic reconstruint, la 'coexis-
tència' entre el meu temps 'buidat' i 
la persistència de l'esperit de lluita i 
ciutadania, l'interès intel·lectual, la 
pnjïja... L'anada a Itàlia -de passa-
da, quantes coses hi hem après de 
les quals donaré notícia un dia- ha 
servit de passera cap a l'inici 
d'aquesta nova etapa penúltima. 
Ves a saber si és ara en aquesta 
sempre penúltima etapa quan he de 
guanyar la «carrera de la meva vida» 
la que tothom té. Començo a tenir 
bastant resolt el què puc fer del 
meu temps que equival a què farà 
el meu temps de mi. Penso fer 
classes, traduccions i ja he ofert al 
Centre Cívic de Tueda de Baix dues 
o quatre hores setmanals de lectu-
res i llenguatge en català. Recordo 
que deu fer una trentena d'anys 
vaig, amb en Jaume Barneda, fer 
unes classes gratuïtes, molt "auto-
gestionades" de català com les de 
Tueda de Baix. D'això fa ara trenta 
anys potser i després vaig arribar a 
ser alcalde. Reprenc ara el cicle amb 
les classes, tomo als orígens, diem-
ho així, i ves a saber si d'aquí trenta 
anys tomaré a ser alcalde... En aquest 
cas, sí que reclamaria morir-m'hi. 



- H i ha dos temes de la teva ges-
tió, el port esportiu i el tema turís-
tic, que un cop has deixat l'alcal-
dia sembla que han pres una di-
recció diferent a la que portaven 
fins ara. Comencem parlant del 
port, per què has estat sempre tan 
reticent amb les propostes de la 
Generalitat per reconvertir el port 
en una base nàutica? 

-Em sembla que si no hi ha clare-
dat i molta transparència el tema del 
port serà de mal solucionar o tindrà 
una solució incorrecta. No pot ser 
que es vulgui ja encarregar un pla 
especial -un pas administratiu difí-
cilment reversible- quan no hi ha 
resposta ni aproximada a l'alçada 
que hauria de tenir el dic exterior, si 
deu, dotze o quinze metres, amb tot 
el que això significa de tancament 
visual de la badia, que no s'explori 
en profunditat la conducta dels cor-
rents marins, que són igual que la 
sang arterial i venosa, el que renova 
l'aigua de la badia, que no es deter-
mini el grau de privacitat de la nova 
construcció, quina ocupació tindrà 
l'interior de la làmina d'aigua actual 
perquè el que ambiguament es plan-
teja és una forta per bé que indefini-
da ocupació. La manera que el tema 
ha estat portat fins ara per part de 
Barcelona, té un quelcom de "frau-
dulent" -entre cometes, posades i 
repetides-, de voler fer entrar el clau 
per la cabota. Per exemple no té ex-
plicació que es pretengui encarregar 
el Pla especial a la persona que ha 
fet l'estudi d'impacte visual, quan de 
bell antuvi s'havien demanat pro-
postes a quatre equips d'arquitec-
tes-enginyers-economistes, dos 
dels quals les havien presentades... 
Jo no dic, en la mesura i amb el to 
que puc dir-ho, del simple ciutadà 
que sóc, ni que no es faci, el que sí 
dic és que és una qíjestió molt serio-
sa, que pot tomar-se una "regal" en-
verinat i que, òbviament, el fer un ar-
tefacte així no pot ser un caprici de 
les "altures" sinó el resultat d'una 
anàlisi molt, molt seriosa del seu 
funcionament i de veure si encaixa 
en un projecte de ciutat determinat 
o no hi encaixa. I consti que jo he 
dit, o escrit que el monestir per un 
costat i el port per l'altre determinen 
els dos pols d'un eix potent, que 
passa per la part més antiga de la 
ciutat i el passeig fins Calasans més 

«El port es pot tomar un 
regal enverinat». 

«No té explicació que es 
pretengui encarregar el 
projecte del pla especial a 
la mateixa persona que ha 
fet l'estudi d'impacte». 

«No hi ha resposta ni apro-
ximada sobre l'alçada que 
hauria de tenir el dic exte-
rior, si 10 a 15 metres, i 
això significa el tancament 
visual de la badia». 

«El turisme ha de ser un 
instrument per a Sant Fe-
liu i no a la inversa». 

o menys un quilòmetre preciós com 
pocs n'hi pugui haver a la costa. 
Però això no vol dir que el port hagi 
d'esdevenir un magatzem allunyat 
de la vida quotidiana de la ciutat... 

-Sembla que el nou consistori 
que s'ha format després de la teva 
renúncia vol potenciar més el tu-
risme. Què hi dius a això? 

-Jo crec que el turisme és tema 
important per a la ciutat, n'estic con-
vençut, com ho he estat sempre. 
Però no menys crec que la ciutat és 
més important que el turisme i que 
necessita diversificar-se, enriquir-se 
en si mateixa, per als seus veïns, 
que és manera d'enriquir-se per a 
uns serveis al turisme i l'oci que no 
la malmenin: que no sigui aquesta 
activitat per al lleure aliè qui porti el 
timó de la ciutat, sinó que sigui 
aquesta qui es meni; és a dir, que 
aquesta font econòmica sigui un ins-
trument per a Sant Feliu i no a la in-
versa com algú sembla pensar-se: 
som prou per voler ser, en primer 
lloc -universalment, obertament no-
saltres i per nosaltres mateixos. En 
aquest sentit cal detectar, ventejar, 
per on van els nous camins del "lleu-
re de mercat", els de l'ecologia, els 
de la cultura com un fet de qualitats 
quotidianes... Mira, ara en recent es-
tada a Itàlia he comprovat com, en 
la seva zona més noble del país, 
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alhora que s'està vivint en les veloci-
tats i les acceleracions pròpies de 
l'època, es "recuperen lentituds", 
estudiant, reconeixent i adequant els 
recursos de què es disposa, fent-los 
més aptes i divulgats per al gaudi 
general. Sobre això recentment el 
PSC de les comarques de Girona va 
treure un document tan important 
com ignorat i he portat papers de 
Perugia, recolzats per la CE, verta-
derament il·lustratius pel públic, per 
la premsa, "una estratègia per als 
anys 90 a la C.B." Que no ens passi 
que nosaltres estiguem anant en la 
direcció de la sangria a granel i el 
folklorisme sense arrels, ni horitzons 
quan els altres n'estan venint. El 
nostre territori és per ser salvat en-
cara, no per ser "super-mercantilit-
zat" i crec que hem de buscar el 
nostre perfil propi, el que ens és pro-
pi, la nostra, diria, "elegància", com 
cada població ha de cercar la seva 
imatge, diversificant l'oferta que és 
la manera de fer-la atractiva. 

-Quina és la teva visió general 
sogre la política i la gestió de la 
societat? 

-Tinc per cert que els grans temes 
de la societat actual són la defensa 
del medi ambient i l'exterminació 
de la pobresa profunda. Dues qües-
tions, no deixi de veure's, lligades 
d'alguna manera l'una a l'altra i 
ambdues a un cert model d'explota-
ció, d'explotació dels recursos natu-
rals i d'explotació de la situació 
d'avantatge dels països i segments 
de societat privilegiats en relació als 
desprivilegiats, un model d'explota-
ció que dura i arrossega restes del 
capitalisme més salvatge però ben 
maquillat. Això és el que hem acon-
seguit fins ara, maquillar el capitalis-
me, crear una «clientela del mode 
d'explotació capitalista maquillat, de 
manera que silenciosament s'ha 
anat construint una "majoria satisfe-
ta", força ben peixada, en el fons 
mesella, situada en una carrera inde-
finida de benestar, sense saber-ho 
que lliga la seva sort a la dels meca-
nismes d'explotació de tercers po-
bles. Mira quin paper més trist està 
fent Occident, estem fent, en el tema 
del Golf... El que passa allà és que 
sarcàsticament la raó que esgrimeix 
Sadat Hussein no és la d'ell, la del 
dictador immisericorde del seu pro-
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pi poble i genocida de l'Iran, sinó la 
de milions d'àrabs humiliats... Una 
situació esperpèntica. 

Jo crec que l'esquerra, la franja 
social de progrés ha de ser sensible 
i aportar idees, actuar en fi fins allà 
on pugui, perquè Occident es con-
fessi a si mateix la necessitat de la 
transformació del sistema actual-
ment vigent de relacions entre poder 
i febleses del qual en som beneficia-
ris, arreu on aquesta dicotomia 
cruent es presenti. Els socialistes i 
els altres a l'esquerra, entre ells, va 
sense dir els comunistes, perquè sà-
pigues que sempre he sentit «el dolç 
encant del PSUC» i segueixo amb 
apassionament l'extraordinària odis-
sea d'Achiles Ochetto, han de sen-
tir-se incòmodes i aportar mesures 
sàvies, possibles, si ve d'aquí lentes, 
però segures que tendeixen a reduir 
la distància en la societat «de dues 
velocitats». I aprendre dels errors. 
Mira: Nosaltres havíem cregut que 
un creixement infinit significava un 
benestar infinit, que tant creixeria la 
producció tant creixeria el benestar 
i ara ens adonem que el que es pro-
dueix és un altre tipus de malestar, i 
que el benestar materialista accele-
rat per les exigències de la produc-
ció i la venda pot ser un caramel en-
verinat, com abans deia del port. 

És difícil tot això, però és. Em 
sembla que el PSC en el seu con-
grés de Girona va tocar això una 

mica, no pas prou. Algun partit s'ho 
ha de plantejar tot això... L'ecologia, 
la pobresa exhausta, la situació dels 
"intra-segments" sense poder, gent 
gran, joves... plantejar-s'ho seriosa-
ment no ja com un instrument per 
assolir el poder públic, que també 
ha de ser-ho, sinó com un estímul i 
camp de reflexió per una nova moral 
que vingui poc a poc, però que vin-
gui, que no sigui l'exclusivament 
egoista... 

El tan bescantat i malaguanyat 
"estat del benestar" ha estat substi-
tuït per la dinàmica del malbarata-
ment... Jo diria que és la producció 
de deixalles que ens manté, que 
manté la nostra economia. En 
aquest aspecte el llibret de Calvino 
del què he donat un comentari a la 
revista és il·luminador pel camí de la 
paràbola, de l'exegesi caricaturitza-
da. Ara bé: quan l'estat del benestar 
ha estat amortitzat, els seus impor-
tants residus s'han refugiat als Ajun-
taments: sí, els Ajuntaments són el 
refugi de la il·lusió de l'estat del be-
nestar quan aquest ha estat destituït 
per l'estat de "falsa opulència". Ara 
els Ajuntaments són "Ajuntaments 
providència", i això costarà car... 

És interessant tot això, m'agrada-
ria pariar-ne un altre dia i del paper 
dels Ajuntaments... 

SALVADOR CALABUIG 



RESTAURANT-GRILL 

"Edifici TREBOL" 
ctra. Palamós, s/n. 
Tel. (972) 81 8913 

PLATJA D'ARO 

O C r i s t a l l e r i e s C i a l . d e l ' A l u m i n i 

COSTA BRAVA SA. 
S e r r a l l e r i a e n a l u m i n i i c r i s t a l l e r i e s 

VIDRES PLANS 
FUSTERIA ALUMINI 
MAMPARES BANY 

Gra. Santa Cristina d'Aro, s/n 
Tel. (972) 81 8215 
PLATJA D'ARO (Girona) 
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TEMPS PEL 

RECORD 

La Taulera: 
Quan has tingut que veure-hi passar dies de joia i tristesa, 
ben guardada per fermes i corpulentes columnes de fulia caduca que protegien el poble 
i guiaven el viatger a trobar la brisa encisadora d'aquesta mar brava i seductora. 

LA TAULERA (Santa Cristina d'Aro) 

AUTOSERVE 
D'ALIMENTACIÓ 

T ^ R I C A Y 

Carretera Sant Feliu, n? 11 
PLATJA D'ARO 

BANC CATALÀ DE CRÈDIT 
Grup BANCO ESPAÑOL DE CRÉDITO 

Oficines: 

PLATJA D'ARO: 
Ctra. Santa Cristina, 13 
Telèfons 8175 58 / 81 75 39 / 81 75 62 

CASTELL D'ARO: 
Avda. de la Platja, 101 
Telèfon 81 74 60 Fax 81 8812 

SANT FELIU DE GUÍXOLS: 
Rambla Vidal 
Telèfon 32 41 51 

CADESBANK 

8 E L C m n i T 



FESTA DELS AVIS DE 
SANTA CRISTINA D ARÓ 

El president del CREC, Sr. Josep Miret, lliura el ram a l'àvia més gran de la festa. 

Santa Cristina d'Aro, amb aquesta 
nova celebració de la Festa dels Avis, 
torna a deixar constància de l'interès 
que hi ha envers la seva gent de més 
edat. 

"El Carrilet" s'uneix amb aquesta 
diada, i porta a enquesta el President 
del CREC, entitat que fa possible la 
Festa. 

Sr. JOSEP MIRET: 

-Quan temps fa que se celebra al 
poble aquesta diada? 

-Aproximadament uns nou anys. Els 
cinc primers, solament es feia un bere-
nar. Després, es va començar a fer 
aquesta Festa més gran, amb ofici 
acompanyat de música i després un 
bon dinar. 

-Porta molta feina d'organització? 
-Sí, porta molta feina, però tots la 

fem amb moltes ganes de quedar bé. 

-Podem dir que sempre ha estat 
el CREC el seu organitzador? 

-Malgrat que sigui subvencionat per 
alguna institució, el seu organitzador 
sempre ha estat el CREC. 

-Quin número d'avis aplega 
aquest any la Festa? 

-Els assistents han estat cent-qua-
ranta. De fet, alguns no poden venir 
per no trobar-se bé, però altres, per un 
malentès de pensar que la Festa és 
per pagar-los un dinar. Voldria que en-

tenguessin i això els ho dic, pariant 
amb ells, que és una festa d'homenat-
ge i res més. 

-Quina edat té el més gran? 
-Una àvia de noranta-tres anys. 

-Els veu il·lusionats aquest dia? 
-Sí, els veig molt il·lusionats, per 

molts d'ells és un retrobament. Pensi 
que Santa Cristina és molt gran - té 
quatre parròquies dins el seu terme-

2 W • 

i aprofiten aquesta Festa per tornar-se 
a veure i recordar temps passats. Hi 
ha companys que només els veus per 
aquesta diada. I això és molta alegria 
per a ells. 

-No els nota cap nostàlgia de 
pensar que la Festa se'ls fa per ser 
grans? 

-No ho crec pas; quan arriben a 
aquesta edat tenen la suficient intuïció 
per saber que no se'ls fa perquè són 
grans, sinó pel que representa el ser 
gran, els nostres avis. 

-Té alguna anècdota per explicar? 
-Més que anècdota li diria un fet 

singular i simpàtic com trobar-se a la 
mateixa Festa una mare jubilada i el 
seu fill jubilat. 

-Quin ha estat l'àpat d'aquest 
any? 

-Aperitiu, entremesos i una arrossa-
da. Un pastís de vuit pisos, vi, cava, 
cafè i copa, cigars i com a regal un 
rellotge de tauleta de nit. 

-Ha esta cuinat i servit per mem-
bres del CREC? 

-Sí, amb l'ajuda dels nostres col·la-
boradors. 

Felicitats per a tots. 
Tothom sap que el CREC està molt 

arrelat a Santa Cristina, amb moltes al-
tres activitats que duu a terme. Espe-
rem poder tenir més xerrades. 

AMADEU 

Els avis. 
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xevil·lusions 

J Í 

UN QUADRAT 
MÀGIC 

En un quadrat amb nou caselles hi posarem nou 
números diferents i compresos entre r i i el 9, 
ambdós inclosos i sense repetir-ne cap. 

Però serem capaços de posar-los de tal manera 
que la suma dels números en les columnes horit-
zontals, verticals i també en diagonal sumin sem-
pre el mateix resultat: 15? 

Per aconseguir-ho caldrà posar el número 5 en 
el centre i d'esquerra a dreta i de dalt a baix els 
números 2, 4, 6 i 8 en els extrems. La resta de 
números ocuparan els quadres lliures en el mateix 
ordre: seran el 9, 7, 3 i 1. 

Vegeu el dibuix B. 

A B 
2 9 4 
7 S 3 
6 1 8 

CURSET D'IL·LUSIONISME 
Per a tots els interessats en aquest art de l'il·lusionisme ha començat aquest passat mes d'octubre el 2n. CURS 

D'IL·LUSIONISME que té lloc a la Casa de Cultura de Girona cada dilluns dirigit per en Xevi. 
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NOSTÀLGIES 
En lloc de comentar les llistes de 

vendes de la zona, aquesta edició serà 
amb les llistes britàniques i nord-ame-
ricanes. 

A Gran Bretanya en els senzills hi 
trobem en primer lloc el BIue Velvet 
del BOBBY VINTON seguit d'un tema 
de MARIA McKEE, la que havia estat 
líder i cantant dels efímers Lone Justi-
ce. Uns altres que encara donen guer-
ra són els STATUS QUO situats al 
núm. 3, continua als llocs alts MC 
HAMMER amb la seva versió de l'antic 
èxit dels Chi-Lites, Have you seen her? 
Puja amb bastant força el darrer senzill 
dels NEW KIDS ON THE BLOCK que 
passa del 38 al 9, en e l l 0 hi estan els 
PET SHOP BOYS amb so hard, ja de 
baixada i un altre que puja amb força 
és un altre veterà CLIFF RICHARD que 
ha saltat del 43 a r i 1 . Més temes an-
tics, com ei que fa unes setmanes va 
ser núm. 1 i ara està al 15, The Joker 
per STEVE WILLER BAN D i en el núm 
17 el nou senzill dels HAPPY MON-
DA YS que ha estat l'entrada més forta 
de la setmana. 

Com es pot veure una llista domina-
da per la nostàlgia, i per les músiques 
de ball més facilones. 

Quant als LPs. la nostàlgia encara 
és més gran, després de força setma-
nes en els primers llocs ja han aconse-
guit ser el núm. 1 els CARRERAS, DO-
MINGO, PAVAROTTI i MEHTA. En cer-
ta manera és una sorpresa que IRON 
MAIDEN entressin la setmana passada 
directament al núm. 1, ja que darrera-
ment no sovintegen els èxits de les 
bandes de "Heavy". En el núm. 3 hi 
estan els CHARLATANS amb el seu 
primer àlbum, "Some Friendiy", pun-
tualment editat al nostre país. Al núm. 
4 una de les formacions australianes 
amb més èxit últimament, els INXS, 

que si no recordo malament des del 
1983 estan editant LPs i ara gràcies a 
la promoció dels clips musicals i del 
seu líder Michel Hutchence que ha 
protagonitzat alguna pel·lícula, estan 
recollint els fruits de la seva veterania, 
que no pas de la seva darrera qualitat 
musical. En el núms. 6 i 7 els inevitables 
GEORGE MICHAEL i ELTON JOHN. 

La segona entrada més forta és d'un 
altre veterà, en aquest cas amb una 
llarga i excel·lent trajectòria de més de 
vint anys des dels seus inicis amb els 
Them, és al VAN MORRISON i el seu 
dan-er treball "Enlightenment" al núm 10. 

En el 22 una de les noves revela-
cions de la música per a criatures, 
BETTY BOO, amb el seu primer LP 
"Boomania" una mania que ja comen-
ça a an-ibar aquí. 

Si donem un cop d'ull a les llistes 
nord-americanes, el panorama encara 
és pitjor. El núm. 1 és el GEORGE MI-
CHAEL amb "Praying Por Time" en el 
2 MAXI PRIEST, en el 3 JAMES IN-
GRAM en el 5 JANET JACKSON amb 
el seu senzill "Black Cat" fins al 15 en 
ei que hi estan els RIGHTEOUS BROT-
HERS amb la seva versió "Unchained 
Melody", que els porta a l'actualitat 
gràcies a la banda sonora de la pel·lí-
cula "GHOST", que també està entre 
els àlbums més venuts al núm. 8. 

En resum una barreja del pop, heavy 
i música disco, d'allò més light. 

On ja canvia el panorama és a les 
llistes independents, tant britàniques 
com USA. 

El primer lloc per als senzills a Gran 
Bretanya és per a una de les noves i 
prometedores bandes britàniques que 
omplen les pistes de ball, són els 
"FARM amb el seu gran èxit fins al mo-
ment, Groovy Train". Els segueixen 
uns altres nous "NEW FAST AUTOMA-

TIC DAFFODILS amb "Fishes Eyes". 
En el núm 3 i pujant els ja habituals a 
les llistes i bastant comercialots SHA-
MEN. En el 5 uns altres veterans que 
es mantenen bastant en forma DEPE-
CHE MODE i "World in my eyes", se-
guits dels CHARLATANS amb un altre 
tema seu que va arribar al núm. 1 
"Then". El retorn a l'actualitat dels 
Happy Mondays es produeix amb 
"Kinky Afro". Els núm. 1 de la setmana 
anterior RIDE es col·loquen en el vuit 
amb el seu darrer LP "Fall", aquest és 
un dels més interessants juntament 
amb BIRDLAND, dels nous valors del 
rock britànic. 

Els SOUP DRAGONS tornen a l'èxit 
amb el senzill "Mother Universe" des-
prés de l'obtingut amb la seva versió 
del vell tema dels Rolling Stones "l'm 
Free". 

En LPs el núm. 1 és pels Charlatans, 
hi trobem encara els SOUP DRAGONS 
amb "Lovegod", els nord-americans 
GALAaiE 500 i el seu darrer LP "This 
is our Músic", en el 7 i el 8 MEGA CITY 
FOUR I PIXIES, aquests últims ja més 
coneguts aquí. En el 10 i pujant lenta-
ment el primer LP dels FATIMA MAN-
SIONS la banda formada per CathaI 
Coughian un dels antics components 
de l'antic grup de culte Microdisney. I 
sempre d'actualitat NEW ORDER i 
JOY DIVISION amb les gravacions fe-
tes en el programes de John Peel, el 
disc jockey més famós de la ràdio bri-
tànica. 

Les llistes independents USA ano-
menades College estan dominades 
pels britànics amb l'excepció dels 
JANE'S ADDICTION o dels SONIC 
YOUTH esperant l'arribada del nou LP 
dels REM. 

JOAN ESTRADA 

FOTO-FIASH 
Reportajes Fotográficos 
Fotografía 
Color - Bodas 

ctra. Sant Feliu, 7 - Tel. 81 7582 
PLATJA D'ARO 

Vídeo \J\aóeí P a t o ctra. de Platja d'Aro a Palamós, 13 
Telèfon (972) 81 7016 - PLATJA D'ARO (Girona) 
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L'ESPOLIACIÓ DE 
PLANA BASARDA 

El poblat ibèric de Plana Basarda 
està situat als darrers pendissos del 
massís de l'Ardenya, dins el terme mu-
nicipal de Santa Cristina d'Aro. Ocupa 
un altiplà, enlairat uns 300 m sobre el 
nivell del mar, d'accés difícil i defen-
sat, en bona part del seu perímetre, 
per penya-segats. La posició topogrà-
fica és excel·lent, car des d'allà hom 
domina sense dificultat l'entrada a la 
Vall d'Aro, els camps de conreu i els 
accessos vers el mar. 

El nom antic del poblat ara per ara 
el desconeixem. Quant a l'adjectiu 
"basarda" hom el podria relacionar 
amb "por", més si tenim present que 
l'indret s'ha considerat, tradicional-
ment, propici a les llegendes misterio-
ses. No obstant, en un document datat 
l'any 1585'^' apareix el topònim «Pla-
nas den Basart», la qual cosa permet 
afirmar que la plana pertanyia a un 
propietari cognominat Basart®, i 
d'aquí se'n deriva l'adjectiu "basarda". 

La dada escrita més reculada que 
posseïm sobre el jaciment arqueolò-
gic, la trobem en un croquis de la 
zona® realitzat per un grup d'excursio-
nistes. Juntament amb un esquema de 
les sitges (que ells titulen «Plaza de las 
Cuevas») s'esmenta que la Plana Ba-
sarda fou descoberta el 1838 per «Si-
món Dausà y Compañía». El document 
creiem que podria fer força posterior a 
aquesta data (al darrera hi ha escrit, 
en llapis, l'any 1914). 

Aquesta original notícia, no sabem 
fins quin punt fiable''^', mostra com el 
lloc arqueològic era conegut i visitat 
per la gent del país. Certament, a les 
dan-eries del s. XIX l'indret és mencio-
nat per alguns dels erudits més actius 
aleshores (Botet i Sisó, Pella i Porgas, 

alta perruqueria masculina 
centre de postiseria 
manicures 

Detall d'una de les sitges, perfectament excavada en la roca. Observi's l'estat 
d'abandó al seu entorn. 

h ^ ^ C v f t í c L 

a . Pineda del Mar - GALERIES BONA 
Tel. 81 7802 - PLATJA D'ARO 

COSTA BRAVA 

Passeig del Mar, 17-18 - Telèfon 320219 
S A N T FELIU DE G U Í X O L S (Girona) 

1 2 a CARRILET 



Martorell I Peña, Duran i Sampere, Fra-
ginals). L'arxiver guixolenc González 
Hurtebise, qui excavà una sitja, es-
menta'5' que el poblat era freqüentat 
per buscadors de tresors que ja llavors 
el malmetien. Anys més tard, l'alemany 
Klaebisch actuà en ei jaciment sense 
deixar cap constància escrita de la 
seva tasca. Tampoc sabem, amb cer-
tesa, que va fer el gruix dels materials. 

Les restes més significatives del po-
blat són: 

1 - Les sitges: Conjunt de dipòsits 
excavats a la roca, majoritàriament de 
boca circular, destinat a contenir lí-
quids i cereals. 

2 - La "cisterna", gran tina retallada 
a la roca que servia, molt possible-
ment, per abastar d'aigua l'hàbitat. 

3 - Alguns murs, i trossos de mura-
lla, que s'entreveuen enmig del bos-
cam. 

Plana Basarda mai no ha estat ob-
jecte d'una excavació sistemàtica i 
científica, per la qual cosa es fa difícil 
fixar-ne el període d'ocupació. Els ma-
terials coneguts es conserven al Mu-
seu de Sant Feliu de Guíxols i al Servei 
Territorial d'Investigacions Arqueològi-
ques de Girona. J. Ma. Noila i J. Ca-
sas® examinaren els materials diposi-
tats en aquest dan-er centre i els consi-
deren anteriors al s. II a.C. Els autors 
no descarten, però, una més llarga 
ocupació del lloc. 

Malgrat les dificultats per accedir-hi, 
l'estat de conservació del poblat és 
veritablement preocupant. Darrera-
ment, hem obsen/at com el jaciment 
és ple de forats, faiit de la utilització 
indiscriminada de detectors de metalls 
per part de brètols incontrolats. En la 
zona més baixa del jaciment els esvo-

rancs són de proporcions majors i la 
terra està molt remoguda. 

Tot i l'espoliació secular que ha so-
fert el lloc, encara avui, té un indubta-
ble interès científic. Caldria establir 
una vigilància efectiva i adoptar mesu-
res de protecció per tal que la Vall 
d'Aro no perdi un element distintiu del 
seu patrimoni. És evident que la salva-
guarda d'aquesta interessantíssima 
porció de la nostra història és una tas-
ca col·lectiva. 

NOTES 
Es tracta d'un plànol del delmar de la 

Vall d'Aro. Vegeu J. CALZADA, "La conten-
ció de la Vall d'Aro", Estudis sobre temes 
del Baix Empordà, 1, 1981, pp. 101-120. 

® El germà Albert Fontanet ("Ruta soliuen-
ca". Programa de Festa Major, Santa Cristi-
na d'Aro, 1990) assenyala que la plana per-
tanyia al Mas Basart (avui Mas Calvet) de 
Santa Cristina d'Aro. 

P' El document es guarda a l'Arxiu Històric 
Municipal de Sant Feliu de Guíxols. Agraei-
xo a Josep Escorten i Àngel Jiménez que 
m'hagin indicat l'existència d'aquest cro-
quis. 

Entre els dotze participants en l'excursió 
hi ha un Sr. Dausà i una Srta. Dausà que 
potser pertanyen a la família del "descubri-
dor". 

® E. GONZALEZ HURTEBISE, Bosquejo 
histórico de la villa de San Feliu de Guíxols, 
1905. Edició d'"Áncora", 1970, pp. 16-17. 

««i J. Ma. NOLLA-J. CASAS, Carta arqueo-
lògica de les comarques de Girona. El po-
blament d'època romana al nord-est de Ca-
talunya, Girona, 1984, pp. 144-145. 

FRANCESC AlCART i HEREU 
Llicenciat en Història-Arqueòleg 

PER UNA BIBLIOTECA 
PÚBLICA, AL MONESTIR 

El guixolenc, per bé que nascut a Cuba, 
Joan Torrent i Fàbregas -enguany homenatjat 
com a "Verdaguerià il·lustre de l'any"- ha fet 
donació a l'Arxiu Històric d'un important lot de 
llibres que se suma a un anterior lliurament 
que ell mateix havia fet al municipi. 

Les seves paraules, en materialitzar la dona-
ció, foren: «Aquest fons hauria d'ajudar a crear 
una biblioteca municipal. La ciutat de Sant Fe-
liu té prou entitat cultural com per poder tenir-
ne una». 

Aquestes paraules de Torrent expressaven 
una vella aspiració del nostre poble. 

En fer-se l'edifici nou de la Casa Consisto-
rial, a partir de 1944 i seguint el projecte dels 
arquitectes Cimadevilla i Margarit, es deixà 
enllestida una sala-biblioteca, annexa a l'Arxiu 
Històric. I el 1955 el Ministeri d'Educació Na-
cional signà l'ordre per la qual es creava a 
Sant Feliu una biblioteca pública municipal, 
mentre que la Direcció General de Bibliote-
ques I Arxiu hi feia un valuós donatiu en llibres. 

Però tot fou endebades! Els serveis d'urba-
nisme, en expansió pel turisme en massa, 
s'engoliren el local/biblioteca, i els llibres s'ha-
gueren de retomar. La resta de la biblioteca 
de l'Arxiu passà a diferents cel·les inhòspites 
de la part no restaurada del monestir. 

A més, mai com ara no s'havia fet palesa la 
necessitat d'oferir a la població en general i, par-
ticularment, a les generacions joves un servei de 
lectura que, creant-ne el costum, elevés el nivell 
i millorés la qualitat cultural dels guixolencs. 

Per tot això, caldria impulsar la creació 
d'una biblioteca municipal central, potser es-
pecialitzada, completada per altres tres perifè-
riques més a l'abast dels escolars: la de "la 
Caixa" (l'única que funciona des de 1956), la 
del Casal de Tueda i la del de Vilartagues. 

Som fennament partidaris que a l'edifici del 
monestir, suara restaurat, ben aviat s'hi pugui 
instal·lar i desenvolupar un gran equipament de 
béns culturals -integrats, no pas juxtaposats-, 
els que actualment ja ofereixen l'Arxiu Històric, 
el Museu ampliat (sala d'exposicions inclosa), 
el Taller d'Història i una Biblioteca Municipal 
especialitzada, almenys, en Història I Art. 

ÀNGEL JIMÉNEZ - Arxiver 

c/. Pinar del Mar, 14 
Tetèfon 81 7333 

£a GuUade 
RESTAURANT FRANÇAIS 

* Parrillada de carns a la llenya. 
• Obert tot l'any 

Preus especials pels "currants" 

PLMJA D'ARO 

"JAPET 
otra. Palamós, 18-20 
Tel. (972) 81 7366 PLATJA D'ARO (Girona) 

ELCMRILET 1 3 



SOLÀRIUM 9 0 

L'alcalde Anicet Clara, el conseller de Comerç, Consum i Turisme Sr. Alegre i el 
president del Club Lit>eral de Girona. 

Un altre estiu, el Club Liberal de Gi-
rona, ha organitzat per 8a. vegada el 
cicle de conferències "Solàrium" sobre 
temes públics, d'especial interès, amb 
la participació de primeres figures de 
la política estatal. 

Enguany el cicle ha estat dedicat al 
tema autonòmic i al Saló Niebla de 
l'Hotel Aromar hi han anat passant 
destacades personalitats del món au-
tonòmic per analitzar el que han estat 
aquests deu anys d'autonomies nor-
malitzades, des que celebràrem les 

primeres autonòmiques del País Basc 
i de Catalunya, per la primavera de 
l'any 1980. 

La pretensió del Club era que els 
presidents de les tres comunitats his-
tòriques hi foren presents, però per 
motius personals, electorals o d'agen-
da no fou possible poder comptar amb 
els Srs. Fraga, Ardanza i Pujol. 

Comença la primera conferència el 
dia 20 de juliol amb el Sr. LORENZO 
OU\RTE CULLEN, president de Canà-
ries, que despertà un notable interès 

Àngel Colom amb el Sr. Pinar. 

14 a CARRILET 

amb l'assistència de nombrosos mem-
bres de Club i de simpatitzants de la 
seva fomriació política. Hi fou present 
l'alcalde Sr. Anicet Clara, així com el 
diputat autonòmic Sr. Laton-e. Va fer 
una crítica molt ferma, sense sortir de 
to, a l'actitud de falta de lleialtat del 
Govern Central per activar el desenvo-
lupament de l'activitat autonòmica. Va 
plantejar molt clarament els problemes 
intems de la Comunitat, sobretot els 
enfrontaments de Gran Canària amb 
Tenerife, la dualitat de funcions i la 
desconfiança que sistemàticament te-
nen les dues illes majoritàries que són 
caps de província. Va negar que les 
Canàries foren una zona privilegiada i 
plena de comoditat, ja que, va dir, la 
renda per càpita no ha aconseguit am-
bar al nivell mitjà de la renda estatal. 
Una Delegació de la Fira de Maig el 
convidà a participar l'any que ve, ac-
ceptant ell molt amablement la invita-
ció, i va aprofitar el cap de setmana 
per assistir a la Cantada d'Havaneres 
del Cavall Bernat, en la qual es va retre 
homenatge al mestre ORTEGA MO-
NASTERIO. 

El dia 27 de juliol va ésser ÀNGEL 
COLOM, secretari general d'ERC qui 
va plantejar la necessitat de revisió de 
l'Estatut, la política de renovació i la 
voluntat d'actualitzar el missatge 
d'ERC perquè aquest partit pugui tor-
nar a tenir en el futur el lloc de preemi-
nència que històricament tingué en el 
desenvolupament de l'Autonomia de 
Catalunya. Fidels als seus orígens no 
renuncia al dret de l'Autodeterminació, 
precisant que no era el moment de 
pariar d'Independència, quan tenim un 
nou projecte de model polític en el 
marc d'una nova Europa. 

El Dr. XERARDO FERNÁNDEZ AL-
BOR, eurodiputat del PP i ex-president 
de Galícia, va demostrar, el dia 3 
d'agost, ésser un profund coneixedor 
de les comarques gironines i va decla-
rar-se «autonomista i profundament 
gallec perquè així sóc més espanyol». 
Fent referència a la seva experiència 
personal va afinnar que «L'autonomia 
és una aspiració històrica per a Galí-
cia, no ha de ser frivolitzada». Actual-
ment té un càrrec d'alta responsabili-
tat històrica en el Pariament d'Estras-
bourg, és el president de la Comissió 
Europea per a la Reunificació Alema-
nya, acció que ha estat tan ràpida que 
cal valorar en la seva justa mesura la 
participació en el si de la Comunitat 
Europea, aquest apassionant procés, 
que des del passat 3 d'octubre ja és 
una autèntica realitat. Va quedar en-
cantat de la seva estada entre nosal-



tres ¡ va mostrar molt d'interès per or-
ganitzar en el futur un seminan sobre 
Europa la propera primavera, si fos 
possible. 

El moment de màxim interès fou 
amb la participació del Sr. JOSÉ RO-
DRÍGUEZ DE UK BORBOLLA, ex-pre-
sident d'Andalusia, que va tenir un fort 
ressò infomriatiu i va centrar ia seva 
conferència en el fet federalista de 
l'Estat Espanyol com a conseqüència 
de l'Estat de les Autonomies. Va recla-
mar, per tal motiu, competències 
iguals per a totes les comunitats, es 
va mostrar molt preocupat pel sistema 
de finançació i va afirmar que per Eu-
ropa serà altament positiu l'arrelament 
dels models autonòmics federals for-
tament implantats a cada comunitat 
per poder defensar allò que és propi i 
característic de cada una d'elles. 

En el col·loqui van sortir els proble-
mes dels andalusos a Catalunya i va 
animar a aquests a fer un esforç d'in-
tegració a la realitat catalana, llengua, 
cultura i tarannà, sense renunciar als 
seus orígens. Del "CAS GUERRA" no 
va voler-ne parlar despatxant-lo amb 
un lacònic «no diré res ja que prou se 
n'ha parlat». Va agradar molt la seva 
participació i fou molt nombrosa l'as-
sistència. 

Una destacada participació fou la 
del president de Balears, el Sr. GA-
BRIEL CAMELLAS, que ens va donar 
tota una lliçó de liberalisme, tolerància 
i comprensió de la realitat de casa 
seva, la voluntat de col·laboració amb 
la Generalitat de Catalunya, amb te-
mes de normalització lingüística, cultu-
rals i econòmics. Però va dir «cadascú 
a ca seva», va demanar un pacte d'Es-
tat per resoldre la davallada turística, 
va assenyalar els defectes del moment 
actual, l'excés d'oferta, la manca de 
planificació global, la millora de la for-
mació professional, signifiquen que 
actualment s'està dissenyant el turis-
me del futur, que portarà a fer impor-
tants inversions per actualitzar la nos-
tra oferta i és aquí on es demana a 
l'Estat la solidaritat «com a toma». 

En definitiva, Cañellas va oposar les 
línies que es segueixen a les Balears 
per afrontar les dificultats del turisme, 
que es concreten en una organització 
de l'economia, la defensa del medi 
ambient, el respecte de la llei i la segu-
retat jurídica i la promoció d'obres i 
equipaments per part de les institu-
cions públiques. 

I com a cloenda participà el conse-
ller de Comerç, Consum i Turisme de 
la Generalitat de Catalunya, el nostre 
bon amic Sr. LLUÍS ALEGRE, qui da-

Xerardo Fernández Albor. 

vant d'un centenar d'assistents va fer 
una molt documentada intervenció so-
bre el moment turístic actual, afirmant 
estar convençut que el turisme a casa 
nostra necessita una reconversió, rea-
litzant un treball sincronitzat entre to-
tes les administracions per dur a bon 
port aquesta tasca. Cal fer un esforç 
conjunt per disposar d'oferta comple-
mentària, aconseguir una especialitza-
ció més gran i formació de professio-
nals, diversificar la demanda i millorar 
la imatge del producte turístic. 

En resum, ha estat un SOLÀRIUM 
d'alta qualitat tècnica i política, acon-
seguint un excel·lent nivell de partici-
pació, demostrant el bon poder de 
convocatòria que té el Club Liberal de 
Girona com a entitat prestigiosa que 
vetlla pel debat i la participació dels 
ciutadans interessats en les qüestions 
públiques. 

JORDI COMAS 
Vice-president 

José Rodríguez de la Borbolla. 
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D E MONUMENTS 
Sr. alcalde: Pagats els impostos 

d'aquest any, li demano respectuo-
sament que tingui a bé instal·lar un 
regadiu a la meva pineda, perquè 
amb la puja d'aquest any ens hem 
polit els estalvis i, si tenim en comp-
te la puja de l'any que ve, ens serà 
impossible amb la nostra pineda de 
secà fer front als innombrables tri-
buts. 

Amb l'esperança que ens com-
plaurà igual que a la resta de la gent 
a la qual diu sempre que sí, el saluda 
ben cordialment. Pinus. 

Quant he anat a l'Ajuntament a 
entrar aquesta sol·licitud i he dema-
nat pel secretari, m'han dit: «Ui! ja fa 
un mes que va sortir a comprar ta-
bac i encara ha de tornar». 

Al sortir els municipals estaven al 
carrer: «Què, parant la fresca?». 
«Que en Reyes ens ha fotut fora i es-
tem esperant l'alcalde per demanar-
li que ens deixi fer les hores extres a 
casa». 

He tornat a la pineda. Feia un sol 
de tardor que enamorava i un aire 
fresc i net em lliscava per les bran-
ques mentre l'aigua de la font jugava 
amb les pedres. 

De cop, he vist una comitiva que 
s'acostava presidida per l'estendard 
del CDS, portaveu de tot, des de 
pernil de pata morena fins al mun-
dialment famós xampany Platja 
d'Aro. 

Carai!, he pensat, aquests han 
confós el meu "xiringuito" amb el 
portal de Betlem. Però la cosa no 
anava d'adoració. En poc temps 
sortien del caliu unes fumejants cos-
telles que acompanyaren el pernil i 

pa amb tomàquet que esperava da-
munt la taula. Menjaven i brindaven 
sense parar, es coneix que en 
aquest art hi estan ben entrenats. 

Es veu que l'objecte de la festa 
era preparar les properes eleccions, 
perquè tot de cop se n'ha aixecat un 
i ha cridat: Sou collonuts, fantàstics, 
fabuloooosos. Amb la meva tàctica 
tornarem a guanyar. Primer posaré 
el PSC a ballar el BAYON DE L'ANA 
amb el famosíssim ballet Bo, enmig 
del frenesí de la dansa els colarem 
una JOTA MANYA amb un BASSO 
a la mà. Als de CiU els convidarem 
a beure un ANICET servit amb safata 
de RUSCA i un cop els tinguem tor-
rats els colarem també el PUJOL 
AMAT i ja tornarem a tenir majoria 
per poder continuar la nostra lamba-
da desenfrenada. En veure això, se-
gur que el secretari tornarà de com-
prar tabac i ja tornarem a tenir 
l'equip que tant agrada que governi 
als CAPOS locals. De cop i volta un 
ha cridat: miracle! miracle! hem re-
trobat EL CAMINO i s'han perdut en-
tre els matolls cridant TOTUS TUUS. 

Admirat per la tàctica electoral del 
CDS, marco el 092 i en cinc minuts 
ja em passejava amb l'autobús del 
medi ambient, acompanyat de dues 
simpàtiques hostesses. M'ensenyen 
els dos nous monuments. El primer 
fou el de la Xirgu dedicat al teatre. 
«Però si aquí no hem tingut mai tea-
tre!» -e ls hi he di t - . Ai Pinus, no en-
tens res d'art. Això representa el 
teatre que fan els que ens governen 
i com que ho fan sense cap ni peus, 
per això l'estàtua tampoc en té. 
Com pots veure està prenyada i ja 

es veu el cap de la criatura, és un 
monstre que quan neixi el posaran 
dins els canals del Port d'Aro i serà 
més famós que el del Llac Ness, 
amb la qual cosa tindrem turisme 
assegurat per molt de temps. 

Al monument a Companys hi arri-
bàrem just quan l'inauguraven. Hi 
era tota la Plana Major, clero inclòs. 
El protagonista de l'acte ha estat un 
tai Pineda. En començar a parlar, 
uns quants que estaven estintolats a 
la meva soca, digueren: «Anem-nos-
en que encara ens fotarà». No ho sé 
pas perquè ho han dit, ja què ha par-
lat molt bé. 

Un cop finalitzada la cerimònia, 
les guies m'han explicat el significat 
de l'obra. Han posat l'homenatjat 
sobre un pedestal ple de forats en 
representació dels diferents forats 
municipals. El més gros correspon a 
hisenda, aquest tan retorçat i fons 
és el d'urbanisme; com es pot veure, 
al fons de tot s'hi amaguen els edifi-
cis que tenen una planta més, a la 
dreta hi ha els edificis il·legals, a l'es-
querra s'hi situen les parcel·les míni-
mes més mínimes dei mínim, al cos-
tat els habitacles que estan per sota 
la superfície mínima que marca el 
Pla General i aquest torrent tan ca-
balós que ho travessa tot és l'aigua 
salada que es cola pels canals del 
port i que ja surt per les aixetes. 
Mentrestant, en Companys s'ho es-
coltava tot amb la mirada perduda i 
impotent. 

I molt instruït he tornat cap a la pi-
neda. 

PINUS RIERIS 

t á ^ g ^ f J m . 
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EL CARRER SANT ANTONI Ma. CLARET, 
CANVIA DE NOM 

El carrer Sant Antoni Ma. Claret, ha deixat d'anomenar-se 
així per recuperar la seva antiga denominació com a carrer del 
Mall, tal com s'havia dit anteriorment. El ple de l'Ajuntament va 
proposar aquest canvi de denominació després de consultar 
els veïns. Aquest carrer va ser un dels eixos de creixement de 
Sant Feliu projectats en el Pla d'UriDanisme obra de l'arquitecte 
municipal General Guitart. 

LA FESTA DEL "QUI ÉS QUI" 
DE TV PLATJA D'ARO 

TV Platja d'Aro també s'ha afegit a la diversitat d'actes so-
cials que tenen lloc al llarg de l'estiu i organitzà a finals d'agost 
la festa del "Qui és qui", programa d'entrevistes que presenta 
Maria Lluísa Martínez. L'acte, que fou brillantíssim, reuní pràcti-
cament tots els convidats que han anat passant pel programa 
i tingué moments molt emotius, sobretot per a la presentadora. 
Cada convidat rebé un obsequi del programa. TV Platja d'Aro 
és una de les poques emissores locals del país que emet dià-
riament i està en una evident fase d'expansió, ja que propera-
ment entraran en funcionament uns nous estudis amb molt 
més espai del que actualment es disposa. 

ALARMA EN EL SUBMINISTRAMENT D'AIGUA POTABLE 
La companyia d'aigües de Castell-Platja d'Aro ha lliurat 

aquest estiu un informe a l'Ajuntament en el qual recomana la 
paralització del creixement urbà si es vol garantir el subminis-
trament d'aigua potable al municipi en el cas que no es dugués 
a terme amb urgència el vell projecte de portada d'aigua del 
Pasteral, projecte que any rera any es reclamat per l'empresa 
davant els problemes amb què es troba cada estiu. A la proble-
màtica de l'escassetat d'aigua s'hi ha d'afegir l'espectacular 
pujada aquest estiu de l'índex de salinització (4.400 mm/1) que 
els consumidors han pogut apreciar de forma clara i la qual 
cosa pot haver ocasionat, a més, perjudicis. L'augment de la 
salinització pot ser degut, a part del baix nivell de la capa freá-
tica, a la construcció del Port" d'Aro. 

FESTA DE LA POLICIA DE SANTA CRISTINA D'ARO 
La Festa de la Policia de Santa Cristina d'Aro, s'ha celebrat 

amb un acte religiós a la pan-òquia. El rector, mossèn Hugues 
va glossar la Diada dels Àngels Custodis, amb unes paraules. 

^u idament , el cap de Policia, Sr. José Ángel García en 
representació dels seus companys, va invitar el públic assistent 
i convidat a un aperitiu. 

JOAN FONS A URBANISME 
La dimissió de l'alcalde Josep Vicente ha provocat que la 

regidoria d'Urbanisme que fins ara ocupava Antoni Juanals, ac-
tual alcalde, passi a mans del regidor Joan Fons que d'aquesta 
manera entra a la comissió de govem. Fons és el tercer regidor 
que es fa càn-ec d'aquesta àrea en la present legislatura. 

LA VOLTA A LA VALL D'ARO 
Un any més, la Volta ha ambat a Platja d'Aro. Concretament 

la penúltima etapa entre Manlleu i el poble vallarenc de 166 km 
en la qual l'aspecte més destacable fou l'escapada de 150 km 
protagonitzada per Liette (Ariostea), ei català Mauri (ONCE) i 
Leanitzbarrutia (Teka) presentant-se tots sols a la meta de la 
can-etera de Sant Feliu per disputar-se la victòria a l'esprint, 
victòria que assolí l'italià Liette, l'únic estranger del grup. En el 
camp de la promoció cal ressaltar la retransmissió de la dan-era 
mitja hora de la cursa per la segona cadena estatal de televisió 
amb tots els efectes publicitaris que això comporta. 

PRIMER MEMORIAL TRIAS DE FARGAS, 
DEL F.C. CRISTINENC 

El F.C. Cristinenc, celebrà el Primer Memorial Trias de Far-
gas, amb l'assistència de la Sra. Montsen-at Tnjeta i el seu fill 
Dany, com altres familiars. 

Es lliurà una placa amb record a la família. El batlle, Sr. Enric 
Roselló, va glossar un emotiu discurs, recordant la seva catala-
nitat en moments difícils, l'acte es va acabar amb uns minuts 
de silenci pel públic assistent, recordant la seva personalitat. 

EL FESTIVAL INTERNACIONAL 
DE TEATRE AMATEUR ES FARÀ CADA DOS ANYS 

El I Festival Intemacional de Teatre Amateur (FITA) que es va 
celebrar del 29 de setembre al 7 d'octubre a Sant Feliu tindrà 
una continuftat bianual, segons va anunciar Antoni Juanals, al-
calde de Sant Feliu en la inauguració del certamen. En aquest 
primer festival de Sant Feliu, que organitza la secció catalana 
de l'AlTA hi participaren 175 actors afeccionats de 9 països 
que al llarg de tota la setmana van oferir les seves representa-
cions a Sant Feliu. A més del festival intemacional, l'AITA té la 
intenció, segons ha dit la delegada a Catalunya, Silvana Gross, 
de muntar un festival nacional els anys que es faci l'internacional. 
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La qualitat de les obres presentades en el festival de teatre 
amateur va sorprendre el públic que va assistir a aquestes ac-
tuacions. Representants de TAITA han manifestat en aquest 
sentit que els grups elegits per venir al festival són els millors 
del seu país en aquest camp, i es passen molt de temps assa-
jant. Hi ha també gmps amateurs que pertanyen a escoles de 
teatre i que per la seva joventut no són encara professionals. 
Aquests actors i directors que provenen de tot el món la majo-
ria del temps preparant la seva actuació i estudiant les possibi-
litats que els ofereix el teatre de Sant Feliu per portar a terme 
les seves obres. 

A més de la qualitat teatral va destacar també la varietat de 
grups que hi participaren. Actors de Rússia, Mèxic, Bèlgica, 
Alemanya, Nomega, Finlàndia, Estats Units, Tailàndia i Catalu-
nya van donar al pati de butaques del Teatre Municipal de Sant 
Feliu un aspecte cosmopolita que contrastava amb el públic 
habitual del teatre. 

ESCULTURA A MARGARIDA XIRGU 
"Homenatge a Margarida Xirgu, actriu intèrpret de Lorca" és 

el nom de la nova escultura que es pot admirar al comença-
ment de l'avinguda Vall de Ribas, de Platja d'Aro. A iniciativa 
de l'actor teatral i vei Joan Espan-ach, l'Ajuntament decidí retre 
un homenatge a l'artista catalana amb aquesta escultura de 
l'escultor Alberto de Udaeta, afincat a Sant Feliu. 

FESTA MAJOR DE BELL·LLOC 
El 15 d'agost se celebrà la Festa Major de Bell·lloc, per hono-

rar la seva patrona: SANTA MARIA, que presideix l'altar major 
d'aquesta petita joia del romànic. Antics, recorden com Nati 
Miret, quan els músics de l'orquestra es repartien a menjar, 
entre les cases del veïnat, quan venien a tocar sardanes a la 
pineda i ball de nit a l'estació. I el can-o de "Can Barnes" hi 
portava les gasoses. 

EL GRUP DE CiU DE SANT FELIU 
RENOVA LES FUNCIONS DELS REGIDORS 

El gmp de l'oposició de CiU a l'Ajuntament de Sant Feliu de 
Guíxols ha renovat les funcions dels seus regidors per preparar 
els seus candidats a les properes eleccions municipals. En 
aquesta reestmcturació de les funcions, l'anterior cap de llista 
Josep López de Lemna es quedarà sense els seus càrrecs de 
vocal de l'hospital que passarà a mans de Ugori Pérez, i com 
a representant de l'Ajuntament a la fira de Sant Feliu deixant 
lloc a la junta general del patronat de la fira Joan Llandrich. 

Aquesta remodelació de funcions dintre del grup de l'oposi-
ció de CiU ja estava prevista setmanes abans que Josep Vicen-
te presentés la seva renúncia com a alcalde de Sant Feliu se-
gons ha declarat el president del comitè executiu local de CiU, 
Agustí Valls. En vistes a les properes eleccions municipals el 
gaip de CiU ha situat els seus tres homes forts a les comis-
sions informatives de CiU. Víctor Pascual ha ocupat el lloc de 
l'oposició a la comissió de Govem Local que era l'àrea que fins 
ara tenia Ugori Pérez. Aquest darrer, ha passat a la comissió 
d'economia i finances apartant a Llandrich, i Caries Xargay, 
l'actual candidat segons el comitè local de CiU, s'ha quedat a 
l'àrea d'urbanisme de la qual és vocal d'ençà fa vuit anys. Xar-
gay i Pérez, de Convergència i Pascual, d'Unió Democràtica 
són les tres figures en les quals es basarà la propera llista elec-
toral de CiU a Sant Feliu, segons les fonts del partit que han 
manifestat que enguany la llista estarà confeccionada a partir 
dels militants de Convergència i Unió a Sant Feliu. 

Valls, ha manifestat que l'agrupació local que presideix no 
buscarà cap candidat independent per encapçalar la llista per-
què en el mateix partit ja disposen de prou candidats per fer 
una llista de qualitat. 

LA FESTA DELS 12 ESTELS 
Amb la presència de l'artista Dolly Van Doll i la coneguda 

Miriam de la Sien-a com a personatges centrals, va tenir lloc 
una vetllada a finals d'agost a Platja d'Aro per tal d'escollir les 
"12 estrelles" de Platja d'Aro, guardons atorgats a unes altres 
tantes dones del poble per la seva rellevància professional, so-
cial o personal. Els estels es materialitzaren en unes ceràmi-
ques obra de l'artista Caries Sala. Durant la vetllada a la qual 
hi assistiren unes 150 persones tingué lloc una desfilada de 
models així com una exposició de joieria. 

ÈXIT DE L'IL·LUSIONISTA XEVI A CUBA 
En Xavier Sala, XEVI, participà en el 5 AREITO MÁGICO de 

Cuba com a convidat d'honor per la UNEAC (Unión Nacional 
de Escritores y Artistas de Cuba) que cada any selecciona un 
artista estranger. És la primera vegada que un il·lusionista es-
panyol actua en la gala de la Semana Cultural Areito que amb 
el recolzament del Ministeri de Cultura se celebra a Santiago 
de Cuba. 

Durant la seva estada a l'illa, Xevi oferí conferències, presen-
tà la seva llibreta màgica, actuà a la televisió i al Teatro José 
Martí de Santiago de Cuba on rebé una gran ovació del públic 
que omplia la sala. L'acte més espectacular fou la conducció 
d'un cotxe amb els ulls tapats, experiència que no havia repetit 
des de l'any 1969 quan aconseguí el rècord mundial d'aquesta 
particular conducció. La demostració tingué lloc pels carrers 
més cèntrics de la ciutat i fou seguit per més de 4.000 perso-
nes que contemplaven atònites l'espectacular show .̂ 

El cristinenc aprofità també per visitar el mausoleu .de José 
Martí on féu una ofrena. 

XEVI amb AYRA (mag cubà) davant del mausoleu de José Mar-
tí, cementiri de Santiago. 
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En Platja d'Aro la oposición denuncia al equipo de 
gobierno por irregularidades en la gestión económica y el 
equipo de gobierno denuncia a la oposición por in-eguiari-
dades en la presentación de la denuncia. 

En Sant Feliu, López de Lenna tilda a Juanals de medio-
cre y Juanals tilda a López de Lemna de ocre y medio. 

¿Dónde vas Vicente? - donde va la gente. 
¿Dónde vas Juanals? - a las próximas "Municipals" 

En Santa Cristina, Llensa... se lo "pensa", se lo "pensa" 
Y el alcaide Roselló... no sabe que hacer con "Unió". 

5 
En Platja d'Aro el Sr. Ciará aún no sabe lo que hará. 
El opositor Ramiro quiere darse un respiro. 
Pinus Rieris, Riera vuelve a estar "a la espera". 
El superconcejal Ricardo .. comienza a verlo "muy pardo". 
A Esteva y Durán por malos, castigarán. 
Si va de primero Girau ciertos votos, miau, miau. 
Comas y Convergencia caminos de penitencia. 

En Santa Cristina han comenzado con mucha anticipa-
ción los feroces combates que se vienen celebrando cada 
cuatro años con motivo de las "Erecciones Municipales". 

Se enfrentan los púgiles Enric Roselló y Josep Llensa. 
Actúa como árbitro el colegiado salmantino López de L. 
En el primer round Roselló recibió un duro golpe al ser 

denunciado su "brazo armado", el jefe de la policía munici-
pal por amenazar e intimidar a diversos vecinos y por ser 
impugnada la convocatoria "a medida" que habia de perpe-
tuar en el cargo a tan temido servidor. 

En el segundo asalto Llensa ha sufrido una aparatosa 
derrota al descubrirse que está metiendo en el partido a 
"militantes de paja" afines a su causa para hacerse con el 
poder. 

López de L. ha congelado todas las peticiones de militan-
cia entradas últimamente, incluso la de "Marcel" que es del 
Barça y ha subido dos veces a pie a Montserrat ("Marcel" 
es el pastor alemán propiedad de un amigo de Uensa). 

En el tercer asalto un presunto policía municipal "pro-
Uensa" es amenazado de muerte por sus presuntos com-
pañeros. 

Seguiremos infomriado. 

EL CARMELITO 
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A MANUEL SANTOS PENAS 
Querido Manolo: 

No, no te espantes, hoy no vengo a darte el quiebre ni un 
bofetón para que despiertes del letargo que tú decías llevar 
encinna. 

Hoy vengo a abrazarte y a coronar con laureles tu cabeza 
por haberle ganado el maratón a la vieja Parca. Tú no has he-
cho como Riomedonte que después de llegar a Atenas sólo 
pudo decir: «Hemos vencido» cayendo fulminado de repente. 

A ti te daban dos meses de vida y has corrido un tan vertigi-
noso maratón que a la señora antes mencionada la has dejado 
con un palmo de narices, por eso eres portador de la más 
grande de las victorias. 

¡Qué lástima que hubieses vendido a "Camilo"! pues seguro 
que se le hubiese enternecido el alma como a Platero al ver 
regresar a su amo y rascarle con cariño la testuz y el hocico; 
tal vez te hubiese invitado a con-er de nuevo otra aventura bajo 
el celeste arco del cielo el cual aguantan como robustas co-
lumnas las viejas legendarias encinas de Los Pedroches, tu 
tierra, donde Córdoba se asoma de puntillas como dama ver-
gonzosa a enseñar sus collares al viejo Quijote que aún divaga 
sus locuras pocas leguas más an-lba. 

No hay bofetadas Manuel, ni las hubo. Y mucho menos aho-
ra que tu madre, Córdoba la Sultana y la mía, la siempre Niña 
Sevilla, diluyen en el agua del viejo Guadalquivir sonrisas y sus-
piros con sus manos enlazadas. 

Porque has vuelto Manuel retozan las golondrinas y las rojas 
amapolas se cimbrean queriendo ser campanas al viento que 
repican a gloria. 

Ingrávido, sin nombre mi cuerpo desvanece al ver tanta di-
cha, al ver tanta alegría y aquí, junto al Mediterráneo donde la 
noche detiene a sus estrellas y mueren las palabras, aquí don-
de surgiera el albor de nuestro encuentro, dejo volar mi alma. 

¡BIENVENIDO SEAS MANOLO! 
Quedé inerte, mundo, sin aliento. 
No supe que decir al verte erguido 

delante de mi asombro y mi contento 
pues me envolvieron la alegría la lágrima y el suspiro. 

Sensaciones inexplicables con palabras 
llevo mi corazón al verte vivo; 

pues he seguido a tu "Islero" paso a paso 
y he sentido muy adentro 

los herniosos capotazos que le has dado a la muerte. 
Abunida ha marchado 
cual mosca de la siesta 
que no logra su objetivo. 
¡Que par de banderillas negras . 
le has clavado! 
Manolo, por esta vez has vencido. 
Mira el otoño, ya se acerca, 

el bosque de mil colores se ha vestido. 
Es tiempo de recoger cosechas, 
tal vez de mirar atrás 
en el camino. 
Ahora seremos dos en el medo, 
tú, que bajas de la Sien-a, 
yo, que te espero en el río. 
toreando al alimón 
a los toros de Guisando 
que ya siento sus mugidos 
representando la historia 
de los que yacen vencidos. 
Diremos al viejo Dante 
y al compañero Virgilio 

que prosigan por las fosas de la vida; 
a ti y a mí aún nos queda 
por correr mucho camino. 

RAFAEL DE PABLO 

L'ALTRA CARA DEL GOLF 
DEL MAS NOU 

Arran de l'article La reutilització de les aigües residuals rege-
nerades aparegut en el número 19 d'EL CARRILET, el gmp de 
Natura STERNA voldria fer les següents consideracions: 

1. No dubtem de l'efectivitat del sistema de depuració des-
crit pel senyor Sala. Fins i tot, estem d'acord amb algunes de 
les seves propostes d'utilització d'aigües residuals depurades. 
Ara bé, en cap cas pot presentar-se el golf com un model posi-
tiu de reutilització. No podem oblidar el context que, en aquest 
cas, paria per ell mateix. 

2. No és menys costós realitzar el llacunatge de l'efluent 
prop de la depuradora? El senyor Sala s'oblida (s'oblida?) de 
la quantitat d'energia necessària per fer ascendir cada litre d'ai-
gua des de la depuradora fins als camps de golf (un desnivell 
superior a 300 metres!). Ben segur que els promotors s'ho po-
den permetre, però ho pot la natura? 

3. Recordem que la necessitat d'aigua és deguda à la subs-
titució de la vegetació autòctona, perfectament adaptada ai 
clima mediterrani, per gespa pròpia de climes humits. 

Que ningú s'enganyi: les veus aixecades contra el golf no 
callaran per més que els responsables ens el vulguin presentar 
com inofensiu i beneficiós. 

Condemnem un cop més la construcció del golf del Mas Nou 
i del complex urtaanístic associat. El massís de les Gavarres, la 
sureda més extensa de Catalunya, ha de patir per aquest motiu 
greus problemes ecològics i paisatgístics: modificació de re-
lleus, erosió, contaminació química, destrucció del bosc, alte-
ració del paisatge, privatització del sòl... (vegeu EL CARRILET 
núm. 9). De cap manera poden justificar-se aquest tipus d'ac-
tuacions, que per altra part només beneficien uns pocs. 

Creiem que aquesta és la pitjor opció si volem conservar un 
turisme que defuig cada cop més la degradació ambiental tal i 
com es reconeix en el debat sobre turisme d'EL CARRILET 
núm. 19. El futur ens farà veure que l'única alternativa és: fer 
compatibles les fonts de riquesa amb la preservació del patri-
moni natural. 

GRUP DE NATURA STERNA 

Sr. Director d'EL CARRILET, us prego que vulgueu fer 
públiques, en la vostra revista, aquestes ratlles. Gràcies. 

Fa uns dies, a l'últim ple extraordinari de l'Ajuntament de 
Sant Feliu de Guíxols, el gmp municipal PSC-PSOE va presen-
tar una proposta recordant el qui fou president de la Generali-
tat, Lluís Companys. 

Recapacitant sobre aquesta proposta, m'ha semblat molt 
xocant que un partit, que no es significa massa pel seu catala-
nisme, fos qui fes aiquest gest, segurament que pensant en les 
properes eleccions. 

I, en canvi, altres partits que es qualifiquen a si mateixos de 
"nacionalistes", com Esquen-a Republicana de Catalunya, no 
hagi dit ni un mot ni hagi fet cap acte a Sant Feliu en memòria 
del president; i l'altre, el de r"oposició", s'ha limitat a anar a 
remolc dels qui presentaren la proposta tot dient que la consi-
deraven «una proposta migrada». 

Crec que sempre és millor poc, que no fer res. 
RAMON TAULER i VALLS 
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ASSEGURANCES 

CARKANZA 
EDIFICI SAROMER 

O r a . Sant Feliu de Guíxols, s/n 

S 81 9347 

PLATJA D 'ARO (Girona) 

MKO, ce, 
Assessoria d'empreses 
Administració de finques 
Comptabilitats 
Assegurances 

c/ Nostra Sra. de Fanals 
Edifici Sant Josep, Esc. A, I r , G 

Telèfon (972) 81 9338 
17250 PLATJA D 'ARO 

NOU TELÈFON PER ATENDRE SUBSCRIPCIONS I PUBLICITAT (TARDES): 

82 64 19 
Desitjo subscriure'm a la revista EL GVRRILET 
Nom i cognoms  

Adreça  

Població  

SK3NATURA 

DOMICILIACIÓ BANCÀRIA 

Data 

Nom i cognoms  

Compte con·ent / llibreta d'estalvis núm. 

Banc / Caixa  

Sucursal  

Senyors, agrairia que, amb càrrec al meu compte, paguin fins nova ordre 

els rebuts presentats per la revista EL CARRILET 
SK3NATURA 

Retornara: EL CARRILET - Apartat 107 - 17250 PLATJA D'ARO 
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entrevista 

ENRIC ROSELLÓ Í BOSCH 
Batlle de Santa Cristina d'Aro 

-Ser batlle de Santa Cristina d'Aro, 
ha de tenir la seva feina: El nostre 
batlle, té el temps necessari per po-
der-la portar a terme? 

-Jo considero que de temps sempre 
en falta. Podríem dir que la tasca munici-
pal és un pou, quantes més hores hi po-
ses més trobes que en falten. Si fos pos-
sible acabar la feina algun dia tindríem 
un pais perfecte. El que hem de fer és 
treballar al màxim i millor possible i fer el 
que puguem i més. 

-Quina població empadronada té el 
poble, i quants són aproximadament 
els residents? 

-La ooblació actual de Santa Cristina 
és de 1.800 habitants. La temporada 
d'estiu, segons les últimes estadístiques, 
passen dels 19.000. 

-Santa Cristina no és el típic poble 
que s'agrupa al voltant d'una plaça, 
més aviat està escampat per tota la 
vall, per captar aire i sol en tota la 
seva plenitud. En crear aquests blocs 
de pisos, no estem fent malbé una 
mica aquest encant de casa i natura? 
- Jo crec també que està escampada 
arreu de la vall i part de muntanya, que 
és l'encant de la nostra població. Però 
també s'ha de dir que això ens dificulta 
molt els serveis. Ara, jo crec que una po-
blació ha de tenir un nucli més dens, per-
què li doni més caràcter. Això és el que 
es fa al barrí la Taulera, per donar-li 
aquest caràcter, i mantenint la norma de 
planta baixa i tres pisos, és una forma 
de desenvolupar aquesta població. 

-La font de la plaça ha creat la seva 
polèmica, quina opinió sincera li mereix? 

-Penso que ha despertat opinions a 
favor i en contra, jo crec que resolts els 
problemes i quan estigui acabada i ben 
enjardinada, serà un bon ornament de la 
plaça central de la Vila. 
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-Com a poble dispers, deu ser difícil 
de mantenir-lo net. És un tema preo-
cupant o està sota control? 

-Reconec que és un tema que última-
ment se'ns ha descontroiat. La neteja és 
dificil per les característiques de poble 
dispers. Això comporta unes necessitats 
diferents d'uns sectors i altres, amb una 
recollida de deixalles força complicat. 
S'ha donat la circumstància d'haver de 
fer forçosament el canvi de serveis en 
plena temporada d'estiu, cosa que no te-
níem previst, però en haver donat a sos-
tre públic i haver-lo guanyat una altra 
empresa el concurs, que no és la que ve-
nia a fer-ho habitualment. Això ha portat 
molts problemes. I la verítat és que 
aquest servei no acaba de funcionar com 
és desitjable. Però no cal preocupar-s'hi 
excessivament, perquè es donen tots els 
passos necessarís perquè sigui un servei 
eficaç. 

-La conca hidrogràfica del Ridaura 
està en un moment baix de recursos, 
o es manté dins una normalitat no 
alarmista? 

-La conca del Ridaura està certament 
baixa de recursos. És una conca de la 
qual s'extrau tot el subministrament d'ai-
gües del que és Santa Crístina, Sant Fe-
liu i Castell-Platja d'Aro, i són poblacions 
que tenen un increment d'any en any, 
molt més important que no pas el nostre. 
Ja fa alguns anys que els serveis d'aigua 
resulten justos, i a vegades amb períli. 
Crec que s'ha de trobar solucions que 
ens permetin afrontar el desenvolupa-
ment no sols a Sant Cristina, sinó a tota 
la vall, sense haver de tenir la preocupa-
ció constant. Està a punt de executar-se 
el portar les aigües del Pasteral. Es tracta 
de construir una canonada des de l'esta-
ció de Montfullà de Girona fins a la cos-
ta. Naturalment és una obra de gran en-
vergadura, però en l'última entrevista 

que es va tenir amb la directora d'Obres 
Hidràuliques, es preveia començar les 
obres abans d'aquest any. 

-En matèria recreativa i esportiva, 
dirigides pel CREC i F.C. Cristinenc, 
respectivament, es té una situació 
molt alta dins la província. L'Ajunta-
ment n'és partícip i benefactor. El po-
ble en disfruta plenament d'aquestes 
activitats? 

->Jo crec que les organitzacions espor-
tives d'aquest poble estan per damunt 
del que sería normal en un poble de les 
nostres dimensions. Això ens ha de do-
nar una alegria a tots. I si ve des del punt 
de vista econòmic representa una dificul-
tat, per a la gent que tira endavant 
aquestes organitzacions, ens ha de me-
rèixer la nostra admiració. I hem de fer 
els possibles per ajudar-los a tirar enda-
vant, ja que, en definitiva, tot queda a casa. 

-Es veu un moviment cultural, tra-
duït en exposicions, concerts i alguna 
altra activitat. Està satisfet dels resul-
tats? 

-Jo prec que l'autosatisfacció és peri-
llosa. És veritat que aquest any hi ha ha-
gut més activitats, més exposicions, s'ha 
fet un concert a un nivell més alt, s'ha 
portat entre altres el Ballet de Cámara de 
Madrid. Sembla que això ens ha de ser-
vir per estimular-nos i tirar endavant. 

-Santa Crístina té dins el seu terme 
municipal mar i les seves platges són 
d'un encant i bellesa insuperables. 
Creu que es fa la suficient propaganda 
per donar-ho a conèixer? No veuría 
factible els mesos d'estiu un servei 
que fes el trajecte des del poble a les 
seves platges? 

-Es va intentar portar a tenne alguns 
dels aspectes, però la falta de rendibilitat 
ho va desestimar. Jo crec que per arribar 
a assolir unes detenninacions més con-
cretes, Santa Cristina necessita un nucli 
de població estable, més important i això 
ens donaria capacitat per autosuficièn-
cia. I per al nostre comerç intem donaria 
més potència, per mantenir una línia de 
serveis a les nostres platges, com a con-
seqüència un contacte millor amb els 
nostres veïns. Jo crec que a part de San-
ta Cristina, la nostra costa és baixa de 
promoció. Voldria afegir: Aquí estem en 
un moment històric, que cal canviar una 
mica els plantejaments, que s'han fet fins 
ara. Hauríem d'anar a buscar un tipus de 
turisme més exigent, pexò també en els 
serveis mínims poder oferir millors ins-
tal·lacions, més qualitat. Això ens porta-
ria a millorar la qualitat del turisme que 
ens visita, sense donar a entendre que 
s'ha de despreciar, altres iniciatives de 
tipus industrial, comercial. 

-Aquest any el turisme ha sofert un 
considerable descens: Com ha afectat 
el poble? 

- ^ s ben cert que a la Costa Brava hi 
ha hagut un descens del turisme. Però a 



entrevista 

Santa Cristina no ha estat tant, per una 
raó molt senzilla, aquí el negoci turístic 
va més enfocat a la segona residència. 
Bé és cert que hem tingut una desocu-
pació més baixa, però no tan acusada 
com a d'altres llocs de la costa. 

-Policia Municipal: 
El poble gaudeix de tranquil·litat pel 

que fa a robatoris i delinqüència? 
Actualment, quin nombre de perso-

nal té la policia? 
Es comenta, referent a les multes, 

algunes són excessives. 
Han aparegut a la premsa diària al-

guns fets protagonitzats pel cap de 
serveis. 

Ens agradaria que ens donés la seva 
opinió sobre tots aquests temes. 

-Si mirem les estadístiques veurem 
que la delinqüència ha disminuït, l'eficà-
cia ha augmentat en comparació amb al-
tres anys i legislatures anteriors. Durant 
i'any 1989 a Santa Cristina es van portar 
a la disposició de la Justícia, vint-i-cinc 
pressumptes delinqüents. Es van fer 
aproximadament sis-cents controls, que 
són una forma d'evitar la delinqüència. 
Potser és més eficaç evitar el delicte que 
reprimir-lo. Es van atendre sis-centes 
alarmes, a més de serveis d'accidents i 
d'assistència. Pel que respecta a l'eficà-
cia de la policia es troba fora de dubtes. 

El número de personal que té la nostra 
Policia és de nou homes, que jo conside-
ro que és el mínim que hi pot haver per 
assegurar un servei permanent de cober-
tura durant les vint-i-quatre hores. 

Referent a les multes, la quantitat, no 
la fixa l'Ajuntament. El que fa la policia 
és intentar corregir la infracció. La quan-
titat està fora de la nostra competència. 
És cert que una infracció que no era res 
fa temps i que inciús preferiríem ser mul-
tats abans d'obeir el codi, ara això co-
mença a ser diferent. Infraccions que 
pensem que no són massa greus i en can-
vi les quantitats econòmiques són fortes. 

De rumors n'han circulat sobre el nos-
tre cap de Policia, jo puc dir que són m-
mors infosos. El cap de Serveis està fent 
la tasca que ha de fer i els resultats de 
què parlàvem abans en són la prova. Ara 
sí, hem de passar al camp del que diuen, 
s'ha parlat de coses vertaderament es-
pantoses, com tortures, extorsions. Jo 
us puc assegurar que a Santa Cristina no 
surt cap delinqüent que no sigui recone-
gut mèdicament, fins avui no he vist cap 
infonne mèdic que digui, que un detingut 
hagi presentat signes de delinqüència. 
Ara, si algú té proves que existeixen 
coses d'aquestes que denuncia, potser 
sabrem alguna cosa. Ara mentre hàgim 
de creure aimors, jo penso que no és 
així. 

-Té cobertes en matèria sanitària 
les necessitats, Santa Cristina? 

-Es poden fer moltes més coses, però 
l'assistència bàsica està coberta. S'ha 
fet un esforç, per poder tenir un consul-

tori mèdic decent, ja que el que teníem 
abans no es podria qualificar de tal i, bé, 
i'objectiu és millorar-lo. També preveiem 
tenir especialistes a la població. 

-Quina és la infrastructura d'obres 
a Santa Cristina? 

-Hi ha una sèrie d'obres, fetes fa molts 
anys, que estan senzillament caducant, i 
ara parió tant del barri antic com dels 
sectors urbanitzats separats d'ell. I això 
requereix i requerirà, en el futur esforços 
importants tant de l'Administració com 
dels veïns. Amb això s'ha inventat una 
fórmula que pot ser bona en el lloc on 
s'intenta practicar, com és la urbanitza-
ció "Mas Trempat". S'ha fet un conveni 
on els veïns es financien les obres i 
l'Ajuntament els correspon amb una re-
baixa sensible de la contribució urbana. 
Penso que pot sentar un precedent ser 
vàlid en d'altres llocs del municipi. Dintre 
el barri antic, també ja el sector com és 
el Patronat, que fa temps que pateix una 
infrastructura deficient, que s'ha fet un 
conveni especial entre els veïns i l'Ajun-
tament, en el qual sense haver d'acudir 
al sistema clàssic de contribucions espe-
cials, on el veïnat posa el 90% i l'Ajunta-
ment el 10%. Sinó que s'han buscat al-
tres fónnules més favorables per als 
veïns, i s'estan ultimant gestions per tenir 
els fons necessaris per començar les 
obres. Al mateix temps, s'estan fent la 
urbanització "Sen-a Sol" de nou i la urba-
nització "Bell-lloc". 

-Malgrat que el tema és recent, ens 
pot avançar algun aspecte sobre el 
cadastre. 

-Aquest tema, serà millor tractar-lo 
amb més detalls, quan rebem les llistes 
definitives individualitzades, de les quo-
tes que sortiran a pagar. 

És cert que va ser aprovada pel depar-
tament cadastral de Girona, amb uns va-
lors que nosaltres vam considerar exage-
rats, i que a part de manifestar la nostra 
protesta han fet diverses gestions per 
mirar de trobar-hi solucions. Ens ho diran 
les llistes. 

-L'opinió pública paria de crèdits 
demanats pel seu Ajuntament. Està 
dins un endeutament previst? Què es 
pretén fer amb aquests diners? 

-Tranquil·litzes la població de Santa 
Cristina. Avui l'Ajuntament està amb un 
endeutament pràcticament nul. Les últi-
mes dades ambades, donades pel Ser-
vei de Governació de la Generalitat, són 
del 0,92%. Quan el mateix òrgan oficial 
paria d'un endeutament mig dels munici-
pis de Catalunya del 15%. El que verta-
derament s'ha fet ha estat preparar unes 
operacions de crèdit amb el banc de crè-
dit local, no per tapar forats sinó per fi-
nançar unes obres que s'estan duen a 
terme, que bona part de les quals ja són 
pagades, que és el Pavelló Esportiu, el 
seu recobriment. Altres, obres d'infras-
tructura. Quant a d'altres tipus de crè-

dits, un projecte per finançar obres que 
es fan per contribucions especials: és a 
dir, diners que haurien de pagar els con-
tribuents on es fan obres, però mentre 
s'arriba a recollir aquests diners, una fór-
mula es mirar de tenir aquests diners per 
poder accelerar el treball, sense entre-
bancs. I a part d'això el que es fa també 
és una pòlissa de crèdit, per donar una 
mica de liquiditat als fons municipals, per 
pagar les despeses normals d'un Ajunta-
ment, tot esperant els ingressos de la 
contribució urbana. Ara aquesta pòlissa 
no es pot considerar un endeutament, ja 
que es cancel·la dins el mateix any. 

-Què ens pot dir de la Variant? 
-La variant està en marxa. Potser s'ha 

distret amb totes aquestes obres que ha 
de fer la Direcció General de Carreteres: 
accessos a Barcelona, Banyoles, etc. 
Crec que tot això ha afectat sensible-
ment, crec jo, la variant. Com ja sap al 
ciutadà es va presentar un avançament 
de projecte, fa temps, i semblava que la 
cosa havia d'anar molt més de pressa del 
que ha anat. El que sí és cert, és la deci-
sió ferma de construir aquesta variant, en 
principi s'havia pensat que per l'any que 
ve s'hi podria circular, però penso que no 
serà així, que serà pel 1992. 

-Pensa tornar-se a presentar com a 
alcalde? 

-Això és una pregunta una mica difícil 
de contestar en aquests moments. Quan 
vaig acceptar anar a l'alcaldia, jo sempre 
deia, que si havia algú més que ho vol-
gués fer, jo no tenia cap interès de ser 
alcalde de Santa Cristina. Això potser 
sorprendrà algú, perquè s'han comentat 
coses molt diferents, però la veritat, jo 
vaig anar a l'alcaldia de Santa Cristina 
d'Aro, perquè Convergència no tenia 
candidat. I encara el mateix dia que es 
van tancar les llistes jo vaig dir que si a 
algú li feia gràcia, el cap de llista estava 
a la seva disposició. Ara, un cop a l'alcal-
dia he lluitat tot el que he pogut per fer-
ho el millor possible, no ho sé si ho he 
aconseguit o no, en tot cas, si algú és 
capaç de fer-ho millor, jo amb molt de 
gust li cedeixo el lloc. El que sí voldria 
manifestar, és que una necessitat de ser 
alcalde de Santa Cristina d'Aro no la tinc. 
D'aquí a les eleccions poden passar mol-
tes coses. No tinc resposta a aquesta 
pregunta ni jo mateix. 

-Si es presenta, ho faria pel partit de 
Convergència? 

-Jo em considero CONVERGENT VIS-
CERAL Penso que és molt difícil que 
se'm vegi en un altre lloc que no sigui 
Convergent. Preferiria, el que penso en 
aquests moments, abans quedar-me a 
casa que canviar-me de jaqueta. 

Crec que li han quedat moltes coses 
al cap. Espero poder tenir una altra xer-
rada amb el nostre batlle. Ell hi està 
d'acord. 

AMADEU 
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AJUNTAMENT DE CASTELL-PLATJA D'ARO 

SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA 
(31 d'agost de 1990) 
RATIFICACIONS: 

Contractar per cobrir una plaça d'auxiliar administratiu, 
el Sr. Benet Estanyol i Bamés, pel període de sis mesos. 

Nomenar funcionari interí per cobrir una plaça d'adminis-
tratiu d'Administració General, el Sr. Gerardo Flores Álva-
rez, fins a la provisió en propietat d'aquesta plaça. 

Contractar per cobrir una plaça de subaltern-notificador, 
el Sr. Joan Cano i Vidal, pel període de sis mesos. 

Prorrogar els contractes de treball per continuar desen-
volupant la tasca d'Auxiliars de la Policia Municipal: Sr. 
Chrístian Iniesta i Sra. Angustias Roman. 

COMISSIÓ INFORMATIVA 
DE GOVERN LOCAL I PARTICIPACIÓ 
Denominació de la plaça de la Urbanització Dalmau. 

Per unanimitat s'hi acorda: 
Aprovar la denominació de la plaça situada a la Urbanit-

zació Dalmau "Plaça d'Hipòlit Centeno". 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES 
I URBANISME 

S'hi acorda: 
Aprovar inicialment l'Estudi de Detall per a l'ordenació de 

volums de l'Illa RB.12 del P.P. Pinell-RIdaura, 1r. Polígon, 
presentat pel Sr. Antoni Mompó i Sicart, en rep. del Gnjp 
de Copropietarís d'aquesta illa. 

Aprovar inicialment el Pla Especial d'iniciativa privada 
presentat pel Sr. Cristóbal Villegas García, en representació 
del Nou Center d'Aro, S.A., a l'U.A./S.2 en el sector com-
près entre la can-etera de Sant Feliu a Palamós, cantonada 
C/ Santiago Rusiñol, sota l'acompliment de les condicions 
especials següents: 

- L'hotel a ubicar a la zona tindrà una categoria mínima 
de 4 estrelles. 

- La zona d'aparcaments amb la dotació mínima esta-
blerta pel propi Pla General s'ha de preveure en el Pla Es-
pecial, inclús en els documents gràfics. 

Assumptes urgents 

COMISSIÓ INFORMATIVA 
DE GOVERN LOCAL I PARTICIPACIÓ 
Desacord Corporatiu davant la decisió del Govern Central 
d'enviar tropes navals al Golf Pèrsic. 

S'hi acorda: 
Manifestar el desacord corporatiu davant la decisió del 

Govem Central d'enviar tropes navals al Golf Pèrsic com-
postes, en part, de soldats de lleva. 

SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA 
(26 de setembre de 1990) 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES 
I URBANISME 
Pla General d'Ordenació Urbana. Text refós i modificacions 
puntuals. Aprovació provisional. 

S'hi acorda: 
Aprovar provisionalment les modificacions puntuals del 

Pla General d'Ordenació Urtaana i el Text Refós de tota la 
documentació del Pla General en els mateixos termes que 
en la seva aprovació inicial, a excepció de les següents de-
terminacions, resultants de l'estimació de diverses al·lega-
cions i a instància dels Serveis Tècnics Municipals: 

a) Estimació en part de les al·legacions del Sr. Albert Si-
bils i Ensesa, Sra. Anna Ensesa i Montsalvatge, Sr. Pere 
Coll i Noguer, Sr. Enric Codina i Ball·llosera, Sr. Jorge Car-
rera Castro i Sr. Josep Gil i Romà. 

b) Estimació en part de l'al·legació del Sr. Peter Kosidio. 
c) Estimació de l'al·legació del Sr. Xavier Roura i Pera-

caula. 
d) Estimació de l'al·legació de la Sra. Ma. Àngels Adrià i 

Enrich. 
e) Estimació en part de l'al·legació del Sr. José Canrera 

Castro. 
f) Estimació en part de l'al·legació del Sr. Caries Colomer 

i Casellas. 
g) Estimació en part de l'al·legació d'Inaro, S.A. 
h) Estimació de l'al·legació d'OTIM, S.A. 
i) Estimació de l'al·legació del Sr. Alfonso Tops, en repre-

sentació de Tervoort, S.A. 
j) Estimació de l'al·legació del Sr. Jordi Comas i Matama-

la. 
Desestimar les següents al·legacions presentades: 
a) Sr. Albert Sibils i Ensesa. 
b) Sra. Anna Ensesa i Montsalvatge. 
c) Del Sr. Pere Coll i Noguer, del Sr. Enric Codina i Ba-

ll·llosera i del Sr. José Can-era Castro. 
d) Sr. Alfonso Tops Helsen. 
e) Sr. Josep Gil i Romà. 
f) Sr. Jordi Comas i Matamala. 
g) Sra. Maite Grau i Padrosa. 
h) Sr. Laurent Bircher. 
i) Sr. Juan José Espinos Solis. 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA 
Modificacions pressupostàries. 

Aprovar inicialment la modificació del Pressupost, 
d'acord amb el següent estat: 

PARTIDES A MODIFICAR 

Partida 
7-2262 
4-2262 
9-4670 
5-6210 

Prev. Inicial Modificacions Prev. Definitiu 
P.Turistica 
F.Tradidonals 
T. Consorci C.B. 
Béns c. Econòmic 

50.000.000 
3.000.000 

350.000 
12.500.000 

40.000.000 
13.000.000 
6.000.000 
3.500.000 

90.000.000 
16.000.000 
6.350.000 

16.000.000 

65.850.000 62.500.000 128.350.000 
A finançar en base a la Transferència de Crèdit de: 

Partida 

7-6210 RS.Tijristic 
4-2271 Contractes S. 

Medi Ambient 

Prev. Inicial 

96.000.000 
Modificacions 

56.000.000 

10.000.000 6.500.000 

106.000.000 62.500.000 

Prev. Definitiu 

40.000.000 

3.500.000 

43.500.000 
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SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA 
(28 de setembre de 1990) 
RATIFICACIONS 
Decret de data 7 de setembre del 1990: 

1r.: Deixar sense efectes, el Decret d'aquesta Alcaldia-
Presidència de data 11 de maig del 1988, el qual disposava 
la delegació de funcions de gestió, coordinació i funciona-
ment dels serveis de personal d'aquest Ajuntament al Ti-
nent d'Alcalde d'Hisenda, Sr. Ricard López i Sarasa. 

2n.: Delegar al Tinent d'Alcalde d'Urbanisme i Obres, Sr. 
Josep Ma. Bas i Auger, l'exercici de les funcions de gestió, 
coordinació i funcionament dels serveis de personal 
d'aquest Ajuntament. 
Comissió de Govern de data 7 de setembre del 1990: 

Contractar, a la Sra. Ma. Assumpta Carreras i Espígol, 
per ocupar la plaça de mestre d'EGB, a l'efecte de desen-
volupar funcions de mestre suport a les Escoles Públiques 
"Vall d'Aro". 
Comissió de Govem de data 14 de setembre del 1990: 

Declarar vàlida la licitació i adjudicar el concurs de l'ex-
plotació del mobiliari urbà de caràcter publicitari de la cnjï-
lla de la Ctra. de Paiamós-Sant Feliu de Guíxols-Santa Cris-
tina d'Aro, en favor de l'entitat mercantil B.B.C. Comunica-
ció, S.L, l'empresa adjudicatària vindrà obligada a satisfer, 
un cànon anyal de 1.750.000 PTA revisables anyalment. 
Comissió de Govem de data 21 de setembre del 1990: 

Declarar vàlida la licitació i adjudicar el concurs per a 
l'explotació, del Serveis Funeraris d'aquest Ternrie Munici-
pal, en règim de monopoli a l'empresa FUNEFiÀRIA BAIX 
EMPORDÀ, S.A., representada pel Sr. Jordi Juanals i Ribot. 

L'adjudicatari vindrà obligat, a presentar davant la Caixa 
de la Corporació una fiança definitiva d'import 250.000 PTA. 

COMISSIÓ INFORMATIVA 
DE GOVERN LOCAL I PARTICIPACIÓ 
Denominació d'uns carrers en diferents sectors del Terme 
Municipal. 

S'hi acorda: 
Aprovar les següents denominacions de can-ers a aplicar 

en el municipi. 

ENTITAT 
SANT POL 

DENOMINACIÓ DE LA VIA 
0 / Agaró - Avgda. La Conca 
0 / Mas Sais - Trav. Pinell 
Trav. Mas Sais - 0 / Corrons 
C/ Salvat Papasseit - C/ Pere Quart 
C/ Salvador Espriu - C/ La Garrotxa 
C/ Girasol - C/ Puig del Molí 
C/ Tramuntana 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES 
I URBANISME 

S'hi acorda: 
Adjudicar en venda directa, al Sr. Josep Serrat i Alió, com 

a propietari confrontant el sobrant de parcel·la de 416'40 
metres quadrats, situada al sector Est de Sant Pol, pel preu 
de 4.391.002 PTA. 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA 
S'hi acorda: 
Imposar Contribucions Especials per a l'execució del 

Projecte d'Urbanització de l'Oest Sant Pol xifrant-se ei cost 
de les obres en 81.227.450 PTA i la imposició especial en el 
90% d'aquest cost. 

Imposar Contribucions Especials per a l'execució del 
Projecte d'An-anjament d'un lateral de l'Avgda. de la Platja, 
xifrant-se el cost de les obres en 17.436.370 PTA i la imposi-
ció especial en el 50% d'aquest cost. 

Imposar Contribucions Especials per a l'execució del 
Projecte d'Urtsanització de la Travessera de la CC-253 per 
Sant Pol, xifrant-se el cost de les obres en 131.096.712 
PTA, i la imposició especial en el 90% d'aquest cost. 

Imposar Contribucions Especials per a l'execució del 
Projecte d'Urbanització de l'entrada a Platja d'Aro per la 
Ctra. Santa Cristina, GE-662, 2a. fase, xifrant-se el cost de 
les obres en 94.984.818 PTA, i la imposició especial en el 
20 % d'aquest cost. 

CURSETS I CLASSES PARTICULARS 
d'ALEMANY i d'ANGLÈS 

I CASTELLÀ PER ESTRANGERS 
per a totes les edats ¡ etapes 

TRADUCCIONS 
Sra. SYLVANA GROSS - Telèfons 325689 - 320446 
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SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA 
(31 d'agost de 1990) 
RATIFICACIONS: 

Contractar per cobrir una plaça d'auxiliar administratiu, 
el Sr. Benet Estanyol i Bamés, pel període de sis mesos. 

Nomenar funcionari interí per cobrir una plaça d'adminis-
tratiu d'Administració General, el Sr. Gerardo Flores Álva-
rez, fins a la provisió en propietat d'aquesta plaça. 

Contractar per cobrir una plaça de subaltern-notificador, 
el Sr. Joan Cano i Vidal, pel període de sis mesos. 

Pron-ogar els contractes de treball per continuar desen-
volupant la tasca d'Auxiliars de la Policia Municipal: Sr. 
Christian Iniesta i Sra. Angustias Roman. 

COMISSIÓ INFORMATIVA 
DE GOVERN LOCAL I PARTICIPACIÓ 
Denominació de la plaça de la Urbanització Dalmau. 

Per unanimitat s'hi acorda: 
Aprovar la denominació de la plaça situada a la Urbanit-

zació Dalmau "Plaça d'Hipòlit Centeno". 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES 
I URBANISME 

S'hi acorda: 
Aprovar inicialment l'Estudi de Detall per a l'ordenació de 

volums de l'Illa RB.12 del P.P. Pinell-Ridaura, 1r. Polígon, 
presentat pel Sr. Antoni Mompó i Sicart, en rep. del Gnjp 
de Copropietaris d'aquesta illa. 

Aprovar inicialment el Pla Especial d'iniciativa privada 
presentat pel Sr. Cristóbal Villegas García, en representació 
del Nou Center d'Aro, S.A., a l'U.A./S.2 en el sector com-
près entre la can-etera de Sant Feliu a Palamós, cantonada 
C/ Santiago Rusiñol, sota l'acompliment de les condicions 
especials següents: 

- L'hotel a ubicar a la zona tindrà una categoria mínima 
de 4 estrelles. 

- La zona d'aparcaments amb la dotació mínima esta-
blerta pel propi Pla General s'ha de preveure en el Pla Es-
pecial, inclús en els documents gràfics. 

Assumptes urgents 

COMISSIÓ INFORMATIVA 
DE GOVERN LOCAL I PARTICIPACIÓ 
Desacord Corporatiu davant la decisió del Govern Central 
d'enviar tropes navals al Golf Pèrsic. 

S'hi acorda: 
Manifestar el desacord corporatiu davant la decisió del 

Govem Central d'enviar tropes navals al Golf Pèrsic com-
postes, en part, de soldats de lleva. 

SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA 
(26 de setembre de 1990) 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES 
I URBANISME 
Pla General d'Ordenació Urtjana. Text refós i modificacions 
puntuals. Aprovació provisional. 

S'hi acorda: 
Aprovar provisionalment les modificacions puntuals del 

Pla General d'Ordenació Urbana i ei Text Refós de tota la 
documentació del Pla General en els mateixos termes que 
en la seva aprovació inicial, a excepció de les següents de-
terminacions, resultants de l'estimació de diverses al·lega-
cions i a instància dels Serveis Tècnics Municipals: 

a) Estimació en part de les al·legacions del Sr. Albert Si-
bils i Ensesa, Sra. Anna Ensesa i Montsalvatge, Sr. Pere 
Coll i Noguer, Sr. Enric Codina i Ball·llosera, Sr. Jorge Car-
rera Castro i Sr. Josep Gil i Romà. 

b) Estimació en part de l'al·legació del Sr. Peter Kosidio. 
c) Estimació de l'al·legació del Sr. Xavier Roura i Pera-

caula. 
d) Estimació de l'al·legació de la Sra. Ma. Àngels Adrià i 

Enrich. 
e) Estimació en part de l'al·legació del Sr. José Carrera 

Castro. 
f) Estimació en part de l'al·legació del Sr. Carles Colomer 

i Casellas. 
g) Estimació en part de l'al·legació d'Inaro, S.A. 
h) Estimació de l'al·legació d'OTIM, S.A. 
i) Estimació de l'al·legació del Sr. Alfonso Tops, en repre-

sentació de Tervoort, S.A. 
j) Estimació de l'al·legació del Sr. Jordi Comas i Matama-

la. 
Desestimar les següents al·legacions presentades: 
a) Sr. Albert Sibils i Ensesa. 
b) Sra. Anna Ensesa i Montsalvatge. 
c) Del Sr. Pere Coll i Noguer, del Sr. Enric Codina i Ba-

ll·llosera i del Sr. José Can-era Castro. 
d) Sr. Alfonso Tops Helsen. 
e) Sr. Josep Gil i Romà. 
f) Sr. Jordi Comas i Matamala. 
g) Sra. Malte Grau i Padrosa. 
h) Sr. Laurent Bircher. 
i) Sr. Juan José Espinos Solis. 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA 
Modificacions pressupostàries. 

Aprovar inicialment la modificació del 
d'acord amb el següent estat: 

Pressupost, 

PARTIDES A MODIFICAR 

Partida 

7-2262 
4-2262 
W670 
5-6210 

Prev. Inicial Modificacions Prev, Definitiu 

P.Turistica 
FTradicionals 
T.ConsofCiC.B. 
Béns c. Econòmic 

50.000.000 
3.000.000 

350.000 
12.500.000 

40.000.000 
13.000.000 
6.000.000 
3.500.000 

90.000.000 
16.000.000 
6.350.000 

16.000.000 

65.850.000 62.500.000 128.350.000 

A finançar en base a la Transferència de Crèdit de: 

Partida 

7-6210 R.S.Turisí)C 
4-2271 Contractes S. 

Medi Ambient 

Prev.Inictal 

96.000.000 

Modificacions 

56.000.000 

10.000.000 6.500.000 

106.000.000 62.500.000 

Prev. Defhvthj 

40.000.000 

3.500.000 

43.500.000 
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SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA 
(28 de setembre de 1990) 
RATIFICACIONS 
Decret de data 7 de setembre del 1990: 

1r.: Deixar sense efectes, el Decret d'aquesta Alcaldia-
Presidència de data 11 de maig del 1988, el qual disposava 
la delegació de funcions de gestió, coordinació i funciona-
ment dels serveis de personal d'aquest Ajuntament al Ti-
nent d'Alcalde d'Hisenda, Sr. Ricard López i Sarasa. 

2n.: Delegar al Tinent d'Alcalde d'Urbanisme i Obres, Sr. 
Josep Ma. Bas i Auger, l'exercici de les funcions de gestió, 
coordinació i funcionament dels serveis de personal 
d'aquest Ajuntament. 
Comissió de Govern de data 7 de setembre del 1990: 

Contractar, a la Sra. Ma. Assumpta Carreras i Espígol, 
per ocupar la plaça de mestre d'EGB, a l'efecte de desen-
volupar funcions de mestre suport a les Escoles Públiques 
"Vall d'Aro". 
Comissió de Govern de data 14 de setembre del 1990: 

Declarar vàlida la licitació i adjudicar el concurs de l'ex-
plotació del mobiliari urbà de caràcter publicitari de la cruï-
lla de la Ctra. de Palamós-Sant Feliu de Guíxols-Santa Cris-
tina d'Aro, en favor de l'entitat mercantil B.B.C. Comunica-
ció, S.L, l'empresa adjudicatària vindrà obligada a satisfer, 
un cànon anyal de 1.750.000 pta revisables anyalment. 
Comissió de Govern de data 21 de setembre del 1990: 

Declarar vàlida la licitació i adjudicar el concurs per a 
l'explotació, del Serveis Funeraris d'aquest Ternie Munici-
pal, en règim de monopoli a l'empresa FUNERÀRIA BAIX 
EMPORDÀ, S.A., representada pel Sr. Jordi Juanals i Ribot. 

L'adjudicatari vindrà obligat, a presentar davant la Caixa 
de la Corporació una fiança definitiva d'import 250.000 PTA. 

COMISSIÓ INFORMATIVA 
DE GOVERN LOCAL I PARTICIPACIÓ 
Denominació d'uns carrers en diferents sectors del Terme 
Municipal. 

S'hi acorda: 
Aprovar les següents denominacions de can-ers a aplicar 

en el municipi. 

ENTITAT 
SANT POL 

DENOMINACIÓ DE LA VIA 
C/ Agaró - Avgda. La Conca 
C/ Mas Sals - Trav. Pinell 
Trav. Mas Sais - C/ Corrons 
C/ Salvat Papasseit - C/ Pere Quart 
0 / Salvador Espriu - C/ La Garrotxa 
C/ Girasol - 0 / Puig del Molí 
0 / Tramuntana 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES 
I URBANISME 

S'hi acorda: 
Adjudicar en venda directa, al Sr. Josep Serrat i Alió, com 

a propietari confrontant el sobrant de parcel·la de 416'40 
metres quadrats, situada al sector Est de Sant Pol, pel preu 
de 4.391.002 PTA. 

COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA 
S'hi acorda: 
Imposar Contribucions Especials per a l'execució del 

Projecte d'Urbanització de l'Oest Sant Pol xifrant-se el cost 
de les obres en 81.227.450 PTA i la imposició especial en el 
90% d'aquest cost. 

Imposar Contribucions Especials per a l'execució del 
Projecte d'Arranjament d'un lateral de l'Avgda. de la Platja, 
xifrant-se el cost de les obres en 17.436.370 PTA i la imposi-
ció especial en el 50% d'aquest cost. 

Imposar Contribucions Especials per a l'execució del 
Projecte d'Urbanització de la Travessera de la CC-253 per 
Sant Pol, xifrant-se el cost de les obres en 131.096.712 
PTA, i la imposició especial en el 90% d'aquest cost. 

Imposar Contribucions Especials per a l'execució del 
Projecte d'Urbanització de l'entrada a Platja d'Aro per la 
Ctra. Santa Cristina, GE-662, 2a. fase, xifrant-se el cost de 
les obres en 94.984.818 PTA, i la imposició especial en el 
20 % d'aquest cost. 

CURSETS I CLASSES PARTICULARS 
d'ALEMANY i d'ANGLÈS 

¡ CASTELLÀ PER ESTRANGERS 
per a totes les edats i etapes 

TRADUCCIONS 
S r a * S Y L V A N A G R O S S - Telèfons 3 2 5 6 8 9 . 3 2 0 4 4 6 
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Si té qualsevol problema culinari 
i vol quedar bé, 

vingui a veure'ns 

CARNISSERIA-XARCUTERIA 
•Productes Casolans-

Plaça d'Espanya, 11 17220 Sant Feliu de Guíxols 
Telèfon (972) 32 41 40 (Girona) 

LA MILLOR PELL AL MILLOR PREU 
Ctra. a Sant Feliu, 22 - PLATJA D'ARO 
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El cicl isme comarcal de dol: 

HA MORT JOSEP FORN ¡ TOMÀS 

Josep Forn i Tomàs, l'Avi Forn, funda-
dor i ex-president del Sport Ciclista Guí-
xols i innportant personatge en el món del 
ciclisme català morí el passat 20 d'octu-
bre a Sant Feliu a l'edat de 85 anys; amb 
el seu adéu se'ns en va un dels motors 
principals del ciclisme a la nostra comarca. 

Home menut però d'una empenta i ac-
tivitat frenètica, destacà sobretot per la 
seva tasca en pro del ciclisme a nivell 
d'organització i promoció més que en la 
pràctica d'aquest espot, malgrat haver 
participat en curses, moltes vegades al 
costat d'Alfons Xargay i fins i tot de Ma-
riano Cañardo. Després de participar en 
diverses tasques al ciclisme provincial, el 
1968 fundà juntament amb un grup 
d'afeccionats locals el Sport Ciclista Guí-
xols amb la intenció de promocionar i fa-
cilitar la pràctica d'aquest esport a Sant 
Feliu i comarca. El primer fmit important 
que s'assoleix és la celebració tres anys 
més tard de la que seria la prova insígnia 
de l'entitat, el Trofeu Costa Brava que ha 
tingut 14 anys de continuftat. Es tractava 
d'una prova que es disputava en dos 
dies. El primer destinat a corredors juve-
nils i el segon per a amateurs; per aques-
ta prova han passat alguns corredors 
-tots els provincials- que són o han es-
tat quelcom en ei ciclisme professional: 
Joan Pujol, Jordi Fortià, Garios Ocaña, 
Celestino Prieto, Joan Mauri, Pere Mu-

ñoz... El Costa Brava es convertí en pocs 
anys en una clàssica del calendari català. 
A aquesta prova se n'hi afegiren moltes 
més: Escala al Mas Nou -una habitual de 
les proves de muntanya-, el Trofeu Sport 
Ciclista Guíxols, el Memorial Alfons Xar-
gay, el mateix Trofeu Josep Fom, algu-
nes proves del circuit català de ciclo-
cross que es disputaven a Sant Elm, el 
Trofeu Aplec de Sant Marc i Gran Premi 
de Camaval a Platja d'Aro i algunes més. 
En totes aquestes competicions sempre 
hi havia el factor comú de la presència i 
activitat de Josep Forn, una activitat 
que cal recalcar notable per l'avançada 
edat que ja tenia, pels voltants dels 70 
anys. 

Fou president del club guixolenc en 
dues etapes. D'ençà la seva fundació 
fins el 1975 i del 1978 al 1985 essent 
però, sempre membre de la directiva del 
club i darrerament president honorari. 

La seva presència era habitual en totes 
les proves que es disputaven a la provín-
cia i era un home ben conegut a tots els 
clubs i pels corredors. 

La constemació és evident entre el 
cercle d'afeccionats, directius i con-edors 
de tota la Vall d'Aro i Sant Feliu i resta 
en l'aire retre-li l'homenatge que es me-
reix. 

P. B. M. 

No sóc un columnista habitual 
d'aquestes planes sinó tan sols un 
afeccionat al ciclisme i con-edor d'àm-
bit comarcal i regional i és per això 
que m'he vist amb el deure moral 
d'escriure aquestes quatre ratlles. 

Ens ha deixat l'Avi Forn! Vosaltres 
us preguntareu, qui era l'Avi Forn? Jo-
sep Forn era home que havia dedicat 
moltes hores i dies de la seva vida al 
que era el seu esport preferit: el CI-
CLISME. D'aquest singular personatge 
se'n podrien escriure planes senceres 
però no sóc escriptor sinó ciclista i des 
d'aquesta perspectiva puc dir el que 
aquest home significava per a mi, 
doncs era la persona, el nostre presi-
dent del Sport Ciclistá Guíxols que, 
com a tal, en els moments tensos 
abans d'una cursa el tenies al costat 
per donar-te ànims o al bell mig d'una 
pujada a un port de muntanya senties 
la seva veu que et deia que ja faltava 
poc o qualsevol altra frase de suport 
per tal de fer més suportable l 'empre-
sa d'arribar al cim i a la fi de la cursa. 
Podria estar explicant molts esdeveni-
ments viscuts amb l'Avi Forti però si 
d'alguna cosa he d'estar-ne agraït dins 
el món del ciclisme és de com demos-
trava la seva satisfacció quan aconse-
guia algun triomf pel seu estimat club, 
ja que ens mimava com si d'un profes-
sional es tractés fins l 'extrem de pro-
posar els seus corredors per als mà-
xims guardons comarcals. 

Feliç és aquell home que, com l'Avi 
Forn, té la vocació de fer coses per a 
Kesport amateur, doncs com ell, es 
podrà sentir un altre dia cofoi de la 
seva tasca i Déu vulgui que, ara que 
ens ha deixat, serveixi la seva existèn-
cia perquè altres portin a cap altres 
tasques semblants a la seva. 

Avi Forn!, President!, els amics i ci-
clistes de molts llocs de Catalunya et 
recordarem sempre. 

LLUÍS PARADEDA 

ARTICLES DE VIATGE 
CISTELLERIA - BOSSES 
HULES - PARAIGÜES CASA RUBAU 

Rutlla, 21 - Telèfon 320984 
17220 SANT FELIU DE GUÍXOLS 
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CARNS, CARGOLS, ESCALIVADA... 

Tot a la brasa. 

Obert a partir de les 20 h. 

Tel. 81 7375 PLATJA D'ARO 

INSTALACIONES 

I S A V ^ 

LLUM 
AIGUA 

CALEFACCIÓ 

Ctra. Sta. Cristina, s/n - Tel. 81 8013 - PLATJA D'ARO (Girona) 

Garaje L. DILMÉ 

ctra. Santa Cristina 
Telèfon 81 7688 
PLAYA DE ARO 

PRODUCTES DE MANTENIMENT 
HOSTALERIA í INDÚSTRIA 

Distribuïdor de 

(CAMP) i SPARTAN 

Tel. (972) 81 8470 
ctra. Sta. Cristina - 17250 PLATJA D'ARO - CASTELL D'ARO 
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esport 

ARO BÀSKET CLUB 
JUVENIL MASCULÍ 

El que havia de passar, va passar. 
L'ARO BÀSKET CLUB té una junta 

directiva nova i amb equips completa-
nnent nous, concretannent 4, 3 de nnas-
cuiins i 1 de femení. 

Però en aquest número només par-
larem de l'equip JUVENIL MASCULÍ 
concretament. 

Un equip renovat de cap a peus, ju-
gadors nous i entrenador nou. 

Aquest equip consta de 10 jugadors 
tots vinguts de la pedrera, com es diu 
en aquests casos, jugadors que l'any 
passat jugaven en categoria Cadet. 

Però tractaré de centrar-me amb les 
aspiracions de l'equip aquest any. 

Estem jugant en la categoria Juvenil 
Preferent i no es pot dir que hem co-
mençat amb mal peu ja que de 3 par-
tits jugats n'hem perdut 2 i n'hem gua-
nyat 1 i espero que quan arribi aquest 
article hagin estat més. Però tomant a 
les aspiracions, el que es vol aconse-
guir aquest any es mantenir la catego-
ria, que no és tasca fàcil si tenim en 
compte que els jugadors encara no es 
coneixen bé i l'entrenador (el mateix 
que escriu aquest article) és nou. 

El que es vol aconseguir amb 
aquestes categories és fonmar juga-
dors d'una forma o altra per tal que el 
dia de demà puguin aconseguir pujar 
al 1r. equip o, com no, a un altre de 
millor. 

Les edats dels nois estan compre-
ses entre 16 i 17 anys. Disposen de 2 
bases, que fins ara han assolit bé la 
tasca de dirigir l'equip; es caracterit-
zen per la rapidesa i la imaginació a 
l'hora de fer les jugades. 

La plaça d'escoltes també la tenim 
ben coberta ja que en disposem de 3, 

els quals no es tallen a l'hora de fer 
una cistella de 3 o de donar una bona 
assistència. 3 ala-pivot són els que té 
l'equip comptant que en la seva tasca 
no és fàcil aconseguir força cistelles, 
tant de fora com de dins la zona; 2 
d'aquests jugadors solen aconseguir 
entre 20-30 punts per partit. 

I a la plaça de pivot disposem d ' l 
pivot nat, és a dir, que a l'hora d'en-
frontar-se amb un pivot molt més alt 
aconsegueix agafar bé la posició sota 
el tauler. 

Els noms i les posicions dels juga-
dors són els següents: 

ELIAS Base 
TONI Base 
MORENO Escolta 
ÓSCAR Escolta 
D(AZ Escolta 
FRANK Ala-Pivot 
ALBERCA Ala-Pivot 
MOISÈS Ala-Pivot 
JORDI Pivot 

Entrenador JOSEP ORTIZ 

Espero que aquest primer comentari 
hagi servit una mica per conèixer millor 
els nostres equips. 

ASTU 

Dlu^, ÜjJUjtA. ÁjL 

' n iO. 

Rutlla, 33 - Tel. 325913 - SANT FEUU DE GUiXOLS 

EDREDONS 

TAPISSBUA 

TAPISSERIA BAIX EMPORDÀ» 

TALLER: EXPOSICIÓ I VENDES: 
C/ Suris, 15 C/ Juli Garreta-Eurocenter, 45 
Telèfon (972) 32 48 81 Telèfon (972) 82 55 83 
17220 SANT FELIU DE GUÍXOLS 17250 PLATJA D'ARO 
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DEMOGRAFIA 

Sant Feliu de Guíxols 
NAIXEMENTS 

Nom i cognoms 
Pol Planas Vall-llosera 
Adrià Lozano Nueda 
DImas Jiménez Hernández 
Caria Estañol Regencós 
Sandra Guijan-o Vargas 
Raimon Sala Xifro 
Júlia Gay Sacristán 
Jesús González Domínguez 
Maria-Clara Mateu Moreno 
Laura Gilleruelo García 
Joan Moreno Fernández 
Samanta González Baró 
Xavier Vila Pujolràs 
Javier López Sepúlveda 
Daniel Murcia García 
Antonio Gutién-ez Moro 
Daniel Junqué Peregrín 
Emili Garcia Garcia 
Adriana Jordán Sánchez 
Mireia Sabater Oliu 
Pere-Xavier Muela Ortiz 
Natalia Boadas Olivet 
Adán Pérez Ortiz 
Judit Vergés Guen-ero 
Júlia Genevo Tatché 

MATRIMONIS 
Antoni Arenas Garcia amb 

Montserrat Mas Navarro 
Pere Ferrer Ferrer 

amb Marta Moreno Valeri 
Daniel Alonso Ramos amb 

Victòria Delgado Liébana 
Francesc Dovao Mengual amb 

Maria Josepa Sánchez Chillón 
Josep Lluís Martínez Ogando amb 

Montserrat Mora Martínez. 
Narcís Reverendo Hospital amb 

Desiré Mascort Iglésies 
Miquel Àngel Santana Campayo amb 

Gemma Lecuona Bañeras 
Ricard Grant amb 

Ma. Mercè Perote Mendizábal 
Maximilià Malagón Moyana amb 

Llúcia Riera Quirós 
Jordi Lloverás Avellí amb 

Ma. Elena Ortega Saavedra 
Víctor Huertos Soler amb 

Núria Gambús Montlló 
Josep Ma. Lecuona Aragonès amb 

Susagna Pueyo Oliva 
Antoni Romaní Molla amb 

Montserrat Añon Vila 
Antoni-Jesús Padilla Hurtado amb 

Immaculada Pugas Hurtado 
Jesús Romero Ballesta amb 

Anna Ma. Sánchez Marcó. 
Mike Alexander Van Winsen amb 

Ma. Assumpció Albó Aymerich 
Elies Tapiólas Badiella amb 

Elisabet Avellaneda Armengol 
Manuel Rivas Pórtela amb 

Ma. del Camne González Marcos 
Francisco Domínguez Montoro 

amb Elisabet Mantes Camriona 
Josep Ma. Vidal Vidal 

amb Josefina Montijano Pérez 
Lluís Bassols Anglada amb 

Anna Dardé Brusi 

34 ELCARREET 

Xavier Cadanet Godo amb 
Montserrat Brujas Fontàs 

Josep Antoni Ramos Aguilar amb 
Ma. Dolors Vidaña Villanueva 

Antoni Càceres Gómez 
amb Núria Vaca Constantino 

Víctor Gerard Paradeda Cobos amb 
Carnie Rodriguez Bosch 

Gabriel Rabadan Agudo amb 
M.® Pilar Nuin Molina 

Norbert Ton-ecillas Martínez amb 
M.̂  del Henar Tordable Verganzones 

Antoni Tarrés Sala amb 
Dolors Sánchez Sánchez 

Óscar Femández Horta amb 
Ma. Mercè Recasens Pisonero 

Jordi Cordonet Bartes amb 
Francesca Viñas Cano 

Andreu Rueda Vico amb 
Olga Lupiáñez Milena 

Xavier Carmona Morente amb 
lsat>el Seguí Fuentes 

Joan Gimbemat Rodríguez amb 
Ma. Isabel Pujols Ventura 

Francesc Damià Larena amb 
Ma. del Pilar Ramírez Romero 

Xavier Rigau Andreu amb 
Lídia Sala Cruañas 

DEFUNCIONS 
Ma. del Canme Sánchez Cabezas 
Enric Quintana Cruañas 
Raimon Vancells Gros 
Clara Bassacomas Solà 
Anna Mont Alsina 
Bemarda Murcia Martínez 
Rosa Arabia Bota 
Mercè Bellavista Pamel 
Ma. Gràcia Fària Monteyo 
Andreas Adrianas Ma. Verdonk 
Anna Maria Adriana Fitters 
Santiago Arxer Coll 
Josep Fom Tomàs 

Santa Cristina d'Aro 
NAIXEMENTS 

Nom I cognoms 
Cristina Portes Bayani 
Sihoü Touray 

Castell - Platja d'Aro 
NAIXEMENTS 

Nom i cognoms 
Jasniba Granados Martínez 
Rubén-David Torres Carmona 
Carios Iruela Hernández 
Albert Caraballo Alaminos 
Caries Caraballo Alaminos 
Josep Gui Domènech 
Kristopher-Carios Amaro Hosey 
Yasmina López Maya 
Elizat)et Carmona Cabrera 
Ivan Rodriguez Jaimez 
Marc Medina Senra 

BATEIG 
El dia 14 d'agost va tenir lloc a la parrò-

quia de Santa Cristina el bateig dels nens 

Alessia I Joan Antoni Samaranch i Biguel·li, 
essent els pares Joan Antoni Samaranch i 
Cristina Biguel·lL 

MATRIMONIS 
Enrique Ramírez Saballs amb 

Gina Ibáñez Tallón 
Josep Martí Manzanar amb 

Ma. Pilar Sanllehí Puig 
Joaquim Ferrer Franch 

Ma. Núria Falgueras Mir 
Francisco Gañido Algaba amb 

Lucía Espino Notario 
Eduard Sabaté Tormo amb 

Montsen-at Rovira Ramos 
Joaquim Esgleyes Ribot amb 

Ma. Dolors Gumà Costa 
Jacint Sala Marquès amb 

Marta Roura Puigdemont 
Xavier Ribas Mateos amb 

Emma Pascual Sala 
Jordi Malagelada Bruns amb 

M.® Teresa Robledillo 
Caries Sibils Ensesa amb 

Anna Calvo Lorca 
Louis Gerard Schoovaerts amb 

Gladys Blanca Colina Ferron 
Albert Mallofré Milà amb 

Ma. Teresa Buqueras Segura 
Xavier Salvado Bach amb 

Maria Rosa Costa Comas 
Benedicto Castaño Matas amb 

Ma. Carme Seguí Mullor 
Femando Iglesias Palet amb 

Marta Codina Roquet 
Manuel Tenne Martínez amb 

Victoria Turmo Alfaro 
Francisco Caro Ruiz amb 

Cristina Blanco Márquez 
Joaquín Padilla Sevilla amb 

Carmen Morales Rubio 
Josep-Anton Guirado Femández amb 

Sònia Valls Prieto 
Josep-Anton López Rovira amb 

Josefina Carrasco Montalbán 
Andrés-Pedro Pajuelo Pajuelo amb 

M.® Encamación Muñoz Ortega 
Santiago Bou Coll amb 

Encamación Sen-ano Martín 
Alessandro Sannella amb 

M.® Isabel Morgadanes Rubio 
Jordi Formatger Masferrer amb 

M.̂  Rosa Tauriz Gómez 
Francesc Comellas Guia amb 

Immaculada Cunill Casals 
Fco. Javier Piñana Gamell amb 

M.® Dolores Sánchez Flores 
Josep Placias Uovet amb 

Pilar Domingo Ramionet 
Jordi Busquets Sureda amb 

Ma. Eulàlia Mas Masó 
Simón Maruny Núñez amb 

Dolores Robledillo Moreno 
Rufino Batuecas Pinero amb 

Lourdes Martella Vargas 
Grahame Maurice Fisher amb 

Montsen-at Sala Colls 
Enric Pujol Pijoan amb 

Alicia Campos Nieto 

DEFUNCIONS 
Francisco Puertas Quesada 
Lluís Casals Montblanch 
Jacinto Leiva Alcalá 
Joanna Maria Uvinus Nontinch 



/
Restaurant une S'íXqaró 

^ H O T E L 

La Gastronomia Marinera 
amb l'incomparable marc 
de la Badia de Sant Feliu 

Marc ideal 
per treure el millor profit 
a les seves reunions 

Alta Gastronomia Catalana 
dins l'ambient incomparable 

d'una Masia del Segle XIV 

El seu banquet de noces 
arran de mar 
Descobreixi-hol! 

H FIOTEL 
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MAS NOU 
R E S T A U R A N T 
17250 PLATJA D'ARO (Girona) - Tels. (972) 81 7853-81 9353 

Dirección: JESÚS GIL - EUSEBIO ALCALÁ 


